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 17:36חה בשעה האסיפה נפת

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

יש   .מאז שהתחלנו את הספירה  24ישיבת מועצה  לבאים  ברוכים ה  ,לכולםאהלן, שלום    אלון באום:

אנחנו  כבר שמע כמה מהנושאים. אז  מוקדם יותר    שנכנס, מי  על הפרקלנו ישיבה קצת עמוסה היום  

עולים גם נושאים  בישיבה הזאת  אז    תבצורה מאוד מרגשהנושאים.  נשתדל להספיק לעבור על כל  

בעצמכם   ו שאתם  וכמובן  כמובן  העליתם  זה.  על  שמחים  נציגשאנחנו  עוד  יש  שרוצים  שאם  ים 

 אז ליהיא, אני מעביר את המושכות אלייך.   .מוזמנים לפנות אלינויותר מאתם ושאים אז להעלות נ 

אז ככה קודם כל שמחה שהגעתם וגם מאוד שמחתי   היי שלום מה נשמע?  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 .שמחמאוד מהיה  ,  היוםמכם שהגיעו  נושאים שיש לגלות 

 

 עדכונים שוטפים - 17:36

 נציג חוגהשלמות השקת תפקיד 

ם השלמתם אמשפט  ביגיד  מכם  שכל אחד    ,אם אפשר  ,הייתי רוצהליהיא ביאנקה בן יוסף:  

? חדשמהתפקיד שלכם  והשקנו את  לעשות אחרי היום שבו נפגשנו  הייתם צריכים  את מה ש

חוגית  זה וואטסאפ  מייל  כולל קבוצת  וגם  ש  י חוג,  מייל  אליי  לשלוח  צריכים  הייתם  גם 

החוג   החולחברי  אתכם  גולראש  שיכיר  אתם   .כדי  איפה  לשמוע  במשפט  אשמח  אני  אז 

 עם זה ומה עוד על הפרק שלכם? עומדים  

 ,מהסיור הקודם  ,ממזמן  ,וגיתחבגדול יש כבר קבוצת וואטסאפ    .אני אתחיל  נטע רומח:

פתחת  אימייל   זוכרת  ,ליאת  גם  ,אני  מייל    ,אז  לשלוח  לי  נשאר  החוג  לראשת  רק 

נחמד  שוקולד כזה  כמו מן  להביא    , תקופת מבחניםלוגם רציתי לעשות משהו    . ולסטודנטים

כרגע אני לא יודעת    , אז המציאות, פאתי  קורונהפאתי  אבל  מור עשתה לאמנות.  גם  שכמו  

 . שאני כרגעאיפה זה בגדול אז  .אם זה באמת יוצא לפועל

תפוס וזה יהיה    "artsaguda"ילו  כא   .אני עוד לא פתחתי מייל כי יש לי בעיה  מור גלובין:

 אם לפתוח או לא. אז לא ידעתי " omanutaguda"מוזר לכתוב 

 ". omanut"-לפתור את זה באת יכולה בהחלט  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

זה    עם נציגי שנתונים, אין צורך בקבוצה חוגית.  סבבה. ויש קבוצת וואטסאפ  מור גלובין:

יהיה   וראש החוג מכיר אותי וכל ההנהלה של החוג מכירים אחרי יום סיור, אולי.  אולי 

 . הודעות ושולחים אליי אנשים באופן קבוע אז נראה לי בסדר  יליאאותי ושולחים 

 .תודה ,מעולה ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 ..א הייתי במפגש הזה של האני חושבת שאני ל שרי פלייש:

 כך אני ואת נדבר על זה אחר ,בסדר ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 ה..נראה לי זה  רק המייל  גיאוגרפיה חוג לאבל באופן כללי יש קבוצה של ה  שרי פלייש:
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 ? נוספים, דברים חברים .בסדר גמורנעשה את זה ביחד, אז   ליהיא ביאנקה בן יוסף:

פתחה  גייל  אבל יש נציגות שנתונים מאוד חזקה ש  עשיתי כלוםלא  אני    שלומית אביעזר:

חינוך  , מהכאילו בכל מסלול יש נציג אחד מהגיל הרך רב תחומי  . ככה שהכל עובר דרכם

 מיוחד  ה

 אז בעצם כן עשית משהו, הקמת ועדה חוגית.  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 היא הקימה, כן.  שלומית אביעזר:

 ותפה לדברים שקורים שם? ואת ש ליהיא ביאנקה בן יוסף:

מספרת לי מה  ששם, היא  ואני מכירה מישהי    כאילו זה משהו חוגי   .לא  שלומית אביעזר:

 מה זה  ,קורה

 . קשראת כן שומרת עם זה על  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 לפתוח ולעשות את זה    פשוט אני לא ראיתי איזשהו צורךכן  שלומית אביעזר:

לעצמי.  אני ואת גם כן באופן פרטי אני רושמת  נדבר על זה  בסדר,    ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 .לא יודעת ,כשהוא מסיים את השיחת טלפון ?רועי רוצה להגיד דבר שלומית. תודה

 ניתן להתקדם. אז  כבר  את יודעת  שנשאר  את מי  נראה לי שמפאת קוצר הזמנים    אלון באום:

 

 קבוצת פרסומים

שאנחנו    ,מי שנמצא כאןלכם, ללספר    האני רוצ קודם כל,    .אז ככה  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

היא תיקרא  .  חוגים יחד עם הדובר שלנולנציגי ה   ממש בקרוב נפתח קבוצת וואטסאפ שקטה

  די יושם יועברו כל המסרים הפרסומיים שהיינו רוצים שתפיצו באופן מי  "נציגים-דוברות "

המון  ה  לא תהיה ב  , את הראשלאכול לכם  המטרה של הקבוצה הזאת היא לא    .בקבוצות

זה גם   ,בקש ממכם להגיב בפרטיא אני כן שם תכנים. רק מנהלים יכולים להעלות  ,פעילות

אנחנו באמת נעלה    . הזאתההפצה  ם את פרטי שביצעתבלהגיב   ,ור של הקבוצהיאמופיע בת 

ש רוצים  שאנחנו  מה  רק  שיותר  תלשם  כמה  שנהיה  ו ציפו  באמת  היא  החשובה  המטרה 

ב אופן  שקרה  בבאיזשהו  זה  והסטודנטיות  על  הסטודנטים  ל רוב  נחשפו  כן  תוכן  שלנו 

 הפרסומי. עכשיו שאלות. 

קבוצה של האגודה  ב  חוגים וגםהנציגי  בקבוצה של  מפרסמים  אתם גם  זה.  לגבי    נטע רומח:

שאני  נוספות זה קבוצות  אם  גם  ערבית ובקבוצות גם אם זה של שולחת  וכל פרסום אני גם  

אז   ,כי אני שולחת כל הזמן שהעליתי?  כל פעם אני צריכה לשלוח הודעה  בהן, אז  נמצאת  

 זה.. זאת השאלה שלי. פחות שמסוים חוג תלוי אולי 

אימוג'י  בשביל הסדר הטוב תשלחי לי אפילו  בואו נעשה דבר כזה.    ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 של לייק. אפילו בלי מילה. 

 , רועי עד לזה. שולחתמעלה וכי אני כל הזמן   נטע רומח:

יוסף: בן  ביאנקה  אגיד    ליהיא  אני  ככהמקסימום,  זה  אני    ,את  בפרסומים  אם  נתקלתי 

שעות    24נמחקות  עולות לשם  שההודעות  ? בכל מקרה  בסדר  .אשלח לכם כזהשלכם אני  

גם מהנוף, ברגע שההודעה נמחקת  לכם  יעלם  אחר כך ככה שבאמת הציפייה היא שזה גם  

, תעיפו, סיימנו.  תוציאו  ,ראיתם  ,פשוט איך שקיבלתם  ?קיבלתם  , אז כאילוהצ'אט יורד.  

 כן מור? 
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אפילו  או   ?כאלהעל בסיס שבועי או כל מיני דברים  יהיה פרסומי הזה  התוכן ה   מור גלובין:

   ?פעמים בשבוע כמה

, היא תפעל  כן  ,אירועיםלאו דווקא. לאו דווקא. בזמנים שיש יותר    ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 יותר. 

  . אמנותעם  אני חושבת שזה סיפור קצת פרטני  .. טוב,  אני שואלת כי אני נגיד  מור גלובין:

תוכן שיווקי באיזה כמויות  אני לא יודעת כמה זה פשוט יעבוד שאני אתחיל לפרסם עכשיו 

 אני אדבר איתך על זה אחר כך כי זה קצת . אבל מקסימום לאמנותספציפית 

כל הנושאים האלה שנראים לכם פרטניים אז דברו איתי באמת   ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 בפרטי כדי שלא נעכב את הישיבה. 

 כן, כן ברור לגמרי. מור גלובין:

דבר כבמה ואתם מפרסמים שם אותו  נשארת    אז  יםהקבוצה של נציגי החוג  נטע רומח:

 ?  בדיוק

יכול להיות שאנחנו    , יכול להיות שלא,יכול להיות שלאיודעת מה,    ליהיא ביאנקה בן יוסף:

הלא   את  שיוצאים  פרסומים  נפרסם  הפרסומים  שאת  להיות  יכול  שם.  ם  ולפרסהאלה 

מכם, וכל להוריד  שנ מה  בסדר?    כדי באמת לא ליצור לכם עומס.  הי רק בקבוצה השנינפרסם  

גם בעצמה , בתור מי שזה אני מבטיחה לכםאת    .אני לא רוצה להעמיס עליכם  ,תאמיני לי

   באופן כללי. וואטסאפה הסיפור של   כאילו . לא מתה על הסיפור

 

 אורנים רדיו בתכנית 

יוסף: בן  ביאנקה  להמשיך    ליהיא  רוצה  שני  אני  ונתקדםבעוד  קצרים  ממש  . עדכונים 

הראשון   בקשה  והעדכון  גם  שבו  אלא  החוג  נציגי  אליכם  ספציפית  דווקא  תחשבו לאו 

להתחיל במסורת של  והדובר,  אני    ,אנחנו רוצים להתחיל בעצם  . בחוגים שלכם על אנשים

 .לטפורמה של האגודההפתהיה  בעצם  שתוכנית    .שבועית ברדיו אורנים-תוכנית הרדיו דו

הליבה  תוכן משעשע כזה או אחר אבל  ורבה מוזיקה  ה  יהיה בה  , היא תהיה מאוד כיפית

  ,לחזק את הנראות  ,להשמיע את האגודה בעוד מקוםהאגודה,  גיש את  נשלה היא באמת לה 

, זאת אומרת, לשלב הפסקות פעילות בזמן  הפעילותבתוך ההפסקות  לשלב את התוכנית  

משודרת   בדשאשהתכנית  אותה  להשמיע  דברים    ,כדי  מיני  שהם  שכל  יותר  קצת  כאלה 

נוציא הודעה שהתחלנו  שכש  הזה הייתי מאוד שמחמה שנקרא. ובתוך    שיווקייםניים ו"יחצ

ורים  ציין שהם ק אאז תעבירו אליי גם אירועים מתוך החוגים שלכם שהייתם רוצים שאני  

הזאת  ,שם שנעש  ,בתוכנית  או  כבר  עושים  שאתם  או  לעשות  רוצים  שאתם   ו,פעילויות 

  ,של שעתייםזאת תכנית    . ים על סדר היום בתוכנית הזאתתש  האגוד הדברים שחשוב לכם ש

אז אאסוף  זה יהיה פעם בשבועיים ואני עד    . יש מספיק זמן לדבר על כל נושא שתעבירו אליי

תשגרו  שאתם פשוט אלא  שמח שאני לא אצטרך לרדוף אחריכם  אז אני א .מכם את המידע

את זה    ,אפילו שבוע לפני התוכנית ותכתבו לי היינו רוצים שתגידי את זה,  דףאיזשהו  אליי  

איזושהי  יש להם  ש  ושתיים אם אתם מדברים אנשים  ,זה אחד  . ואת זה לגבי החוג שלנו

דווקא    ולא   , יצר את התוכנית הזאתרוצים לבוא לעזור לי   היו  והם  ,לרדיו  , תקשורתל הנגיע 

אותם אליי  שתפנו  אז אני אשמח מאוד  ותחקירנים וכזה,  טכנאי סאונד    אלשדר אותה אל
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שהייתי    glam-השיש בה את  יחצ"נית,  תכנית שהיא  יבנה  באמת  שצוות  שנבנה איזשהו  כדי  

 . אגודהלרוצה שיהיה  

אני חושבת שאת   . לתקשורתלחוג  עם זה  לפנות  גם שווה  ליהיא אני חושבת ש  מור גלובין:

 בפנים, לא? 

בן יוסף: לנו פה  שיש  אני לא חושבת    .גם אדבר עם החוג לתקשורתאני    ליהיא ביאנקה 

של   נציג  כן  עכשיו  אני  אבל  במועצה  בכלל  או  לאנשים  אפנה  תקשורת  חוג  מהבעצמי 

 הוא גדול מהכוח שלי ההמונים  כוח  ,תקשורת אבל שובל

לא  לפנות אליה בנושא הזה, אני  אני חושבת שיש מישהי ספציפית שכדאי לך    מור גלובין:

 פה בקול אז אולי אני אכתוב לך  היודעת אם זה בסדר שאני אגיד את השם של 

זה מוזמן  על מחשבות  מי שיש לו   .כולכםדברי איתי בפרטי. שוב,  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 להגיד בפרטי כי  

אם אתם על התוכנית. פספסתי, אולי אמרת את זה.  יש לי שאלה רגע    שלומית אביעזר:

בהפסקה זה  את  ולהשמיע  רמקולים  לשים  גם    ?הולכים  שהכאילו  היה  תתוכנית  לדאוג 

 וגם  בהפסקה  

שהתכנית  אנחנו מאוד רוצים לשלב את ההפסקות הפעילות בימים    ליהיא ביאנקה בן יוסף:

בגדול אנחנו מקליטים את   ?וגם יודעת מה  .כן  ,שודר בהם כדי להשמיע אותה בהפסקותת

 רדיו. את התוכנית נשמיע להיות שבאמת בכל הפסקה פעילה שנגיע  התכניות רדיו אז יכול  

 איך זה יקרה בפועל?  שרי פלייש:

 זאת תכנית מוקלטת ואנחנו יוצאים עם בידורית להפסקה פעילה.   ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 טוב יפה  שרי פלייש:

 ש..  רמקולים איזשהם אולי לפרגולה לשים חת המחשבות בטווח הארוך זה א אלון באום:

 יואו אתם יכולים לעשות את האופלן השקוף שלומית אביעזר:

 נכון. נכון. זה חלק מהמחשבות.  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 .ת ברדיו צריך לעבודועל הרייטינג של התוכני יפה. זה אחד הכיוונים. אז גם   אלון באום:

 .דבר כזה משודר וקורהשו  צחשוב מאוד שגם אתם תפי  .נכון מאוד  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

תוכניות כדי שיהיה אפשר להפיץ  ל קישורים ממש בצמוד  אקפיד להעלות את האני תמיד  

כמו אולפן    ,בשביל הדברים  ,וגם אני אומרתץ  כאילו שעה קודם כדי שתוכלו להפי .  אותם

כולי בשביל זה בדיוק אנחנו צריכים ות עם התכנית רדיו ולתחזק הפסקות פעילשקוף כמו  

ולא רק שנינושיעבוד  צוות   אנשים חשוב  מאוד  אז מאוד    .איתנו  שכשאתם מדברים עם 

שמח נ   את הפרטים שלי או של הדובר ואנחנולהם  להם את ההצעה הזאת ותתנו  תנגישו  

 . לקבל אותם

של, לצורך העניין  ני מיזמים נגיד  להגיד שיש כל מי   יהיה אפשר להגיד לבקש  שרי פלייש:

לפרסם מיזמים שקורים במכללה  אז נגיד    ,מיזמיםבחח"ק במנהיגות אז יש לנו כל מיני  

 ? וכאלה

 שקשורים לחוג שלך, זה הפלטפורמה.  .כןחד משמעית.  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

גלובין: מרצים  מור  תשלבו  אם  טוב  יהיה  ממש  שלדעתי  להוסיף  רוצה  מרצים אני  כי   .

 ואז הסטודנטים חייבים להקשיבלפודקאסט שלי" תקשיבו  "אומרים לסטודנטים שלהם  
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יוסף: בן  כללי,    ליהיא ביאנקה  רק  באופן  גם  אנחנו מאוד נשמח לארח לא  מרצים אלא 

 אתכם כנציגי החוגים  

 בפרטי טוב אני אדבר איתך  ..כייא בתור התחלה אומרת להבכן אני  מור גלובין:

יוסף: בן  כדי  ורעיונות  כן,    ליהיא ביאנקה  כזה אני אשמח מאוד לשמוע מכולכם בפרטי 

אז  לא זוכרת מה היה הדבר השלישי שרציתי להגיד זה  ,אני חושבת אני סיימתישנתקדם. 

 . אלוןאני מחזירה את זה אליך 

 

 קורס פעמונים

אנחנו יוצאים לדרך בשיתוף פעולה  בקשות. אחד,  או  עדכונים  עוד כמה  טוב אז    אלון באום:

 ,את הפרסומים על זהאו הפיץ  שעוד לא ראה  מכם  למי  פעמונים.  עם קורס  הדיקנאט  עם  

ובסיוע לאנשים לצאת ממצבים כלכליים  מתעסקת במתן כלים פיננסים  בעמותה שמדובר  

אלא  כבר הרבה יותר מורכב זה שבהם קצה במקרי הם לא מטפלים  ,לא פשוטיםכלכליים  

עם   , בעבודה עם בנק  ,תלושי שכרבקריאת    ,ממש איך לדעת להתנהל חכם ונכון עם כסף

לסגור  לא מצליחים  כסף אבל  את המרוויחים  ש  ודברים שמתאימים בדיוק לאנשיםתקציב  

אים  מרבית הסטודנטים נמצ גם יודעים שואנחנו    .את זה במילה אחתאם לקלוע  את החודש  

לא  בתפר  בדיוק  שהוא  במקום   ההכנסות  הרבה  שאולי  ההוצאותעולות  במקרה  על  זה   ,

כן?  טובה רואים  ,  אנחנו  כלכן  עבור  כזה  בקורס  הזדמנות  עוד  סטודנטים  הממש  והשגנו 

זה   ,שעות  3שלושה מפגשים של  ,שקל  100רק שהוא עולה  ,מאוד מאוד משמעותיבסבסוד 

מבלי להגיד את השמות    ,אז אם אתם מכירים אנשים שככה  ,בחופשת הסמסטר  ,יהיה בזום

יודעים    ,שלהם יכול לעזור להם או שהקורס הזה  אבל אם אתם מכירים אנשים שאתם 

באמת על מה  יבין מישהו בקבוצה מסוימת ו את ההודעה הזאת אם תשלחו אפילו לפעמים 

אם יצליח  . כמובן שווה להתעסק בזהמדובר זה יכול לעשות פלאים לאנשים ובעיניי זה מצ

כן מדובר פה בהשקעה כספית    ,אומרת  . זאתנוספים של הקורס הזהסבבים  אז אנחנו נעשה  

 .שווה את זה היא אבל בעיניי 

רומח: נוספים,    נטע  זה באתי לשאול. האם יתקיימו סבבים  על  נוספיםבדיוק    ? מועדים 

 בזום? ולא רק פרונטלי  היה יהאם גם זה ו

הכוונה עכשיו שהייתה שזה יהיה פרונטלי, אנחנו נקיים הפקת לקחים בעקבות    ם:אלון באו

המון  עלו    ,לא יודע  ,ימי שישיסמסטר ב' באולי במהלך  הסבב הזה. אולי נעשה התאמות,  

פועלים והאם זה עונה על ביקושים. אגב, כי נכון לכרגע  צריך לראות איך אנחנו    ,רעיונות

 זה בעקבות מטורף רישום  לא היה 

ייחסתי  כי אני לא    ?מה זה הדבר הזה  ?אתה יכול להסביר שוב על הקורס הזה  מור גלובין:

רגע לתמצת שוב כדי שאני אוכל  אז אם תוכל  דיברת על זה עכשיו  חשיבות עד שלו כזאת  

 הלאה. ם גם להעביר את זה לאנשי

את תמונת  רגע.  אמורים להיות שם אז  כן אני רגע גם מוציא את התכנים ש  אלון באום:

פיננסי    ,חינוך כלכליל מדינה בכל מה שקשור  בת היום  יקורשהמצב   הספר  בבתי  לחינוך 

ריבית,    ,משכנתא  ,שומעים הלוואהכשהם  יודעים שזה לא קורה ורוב האנשים  כבר  אנחנו  

מאש. המטרה של הקורס היא  זה כמו  מכאלה ואחרים נרתעים    ריבית דריבית או מושגים
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גם   המשתתפים  את  לחשוף  מושגים  רגע  מיני  כסף  .בסיסייםלכל  להם  שיש  איך    , אלה 

האלה חכם אלה שיש להם הלוואות איך לפרוס את ההלוואות  איפה להשקיע,    ,להשקיע

מיצוי  ,  להיכנס למינוסיםשלנו ולדעת לא  ההוצאות  אחרי  לעקוב  ובעיקר איך לדעת  ונכון  

  , נוחות יותרעמלות  הבנק לקבל  להתעקש ממול  לדעת אולי אנחנו יכולים    ,זכויות מול הבנק

לאומיבקצבאות  וזכויות   שלנו    ,פנסיה  ,ביטוח  הפנסיה  לחברת  אחת  טלפון  שיחת  היום 

היום אנחנו מורידים דמי ניהול    . אם שנה  40יכולה לחסוך לנו עשרות אלפי שקלים בעוד  

זה משהו  ולפחות עשרות אלפי שקלים  לעצמנו  שנה חסכנו    40בעוד    ,קרנות הפנסיה שלנוב

יודעים לא  היא    .שאנשים  המטרה  בערך  אז  של  קבוצה  לקחת  המזלג  קצה  על   20ממש 

להתחיל לחשוף אותם  מובן באמצע  , עם הפסקה כשעות  3בשלושה מפגשים של  וסטודנטים  

 לעולם הזה. 

יוסף: בן  ביאנקה  ואומר,    אני  ליהיא  אצטרף  אלון,  אומר  נתון  רגע  בקרב אמיתי,  שזה 

 נשים  ,נשים הרבה פחות מגיעות לבנק  ,בין גברים ונשים  ,אנשים שיש להם חשבון בנקה

פחות מבינות את התוכן כי  הרבה    ,משיחות עם הבנקאימאוימות  הרבה יותר  הרבה פעמים  

ואני   .לשאול מה זה אומר זה או זה או זה  ,הוא נאמר מהר ולא נעים להם לעצור ולהתעכב

כל איזשהו  שמקבלים  מאמינה  אני    ,קורס הזהבאגיד ש כל בכניסה  קודם  ביטחון קודם 

שניכם יש את הידע  שלבמובן    ,כוחי  בזה שעכשיו שניכם שוו  ,בנקאיהבהתנהלות מול    ,לבנק

אז   . ניםהמידע ואת השפה ואת המושגים שהוא אומר ואנחנו הרבה פעמים לא מבי את  ו

בהחלט למי שנמצא כלכלי מורכב,  בעיניי הקורס הזה נחוץ לאו דווקא למי שנמצא במצב  

הם יצטרכו  ומחר    שם אבל גם לאנשים שמנהלים את החשבון שלהם בסדר באופן יחסי

 לקחת משכנתא אבל הם לא יודעים מה אומרים הסעיפים בתוך המשכנתא 

 י הגורם המסבסד? האגודה, העמותה?אלון אמרת רק שהקורס מסובסד, אז מ פז עסור:

 הדיקנאט. הקרדיט שלנו, הכסף של הדיקנאט. אלון באום:

 תודה. הדיקנאט, אוקי. חשוב.  פז עסור:

 זה תמיד העסקה הטובה יותר.  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 מאשר שזה עובד הפוך  כן, בהחלט. זה עדיף  אלון באום:

 

 סקר אגודת הסטודנטים

מבקש להוציא את צבעי  , אז אני  פה אנחנו יוצאים לתחרותו  ,דבר נוסף.  ככהאז    אלון באום:

שהפצנו  הפרסום  מי מכם שראה את    . פנים כי זאת הולכת להיות תחרות נושאת פרסיםה

אגודת  חדשבסקר  יצאנו  ,  לאחרונה סקר  למסורת    ,הסטודנטים,  אותו  להפוך  במטרה 

וגם  כלים שמשמשים אותנו ללהאותו לתוך  להכניס  ובמטרה   מידה והתפתחות ארגונית 

שלושה  מעל לעליו  . סקר שעבדנו  הפעילות שלנוו של התוכניות שלנו  בפועל  ממש  לבנייה  

והתחרות היא כזאת, הסקר הזה    .להכין ולבנות אותו והוא מאוד מאוד מקיףרק בשבועות  

מחולק  שיהיה  פרס אחד  אבל יש    , ועדת הביקורת הולכת לפקח על ההגרלה  ,נושא פרסים

והוא   מהחוג  החוג  לנציג  יחולק  ביניכם  סטודנטים  הרבה  השיבו  שהכי  הסקרשלו   ,על 

אז   .באחוזים אנחנו נעשה את זה   ,חינוך מיוחד לא תופס פהחח"ק או  באחוזים כמובן אז  
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צרי  ,את התחרות שאנחנו מזניקים מהיוםז זה  אנחנו  כים אתכם בעזרה של ההפצה של 

 עוד שבוע וחצי במשך פתוח לכל הפחות והסקר יהיה 

  . המוטיבציה למלא אותו מבחינת הסטודנטים שלנווגם בהעלאת  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 מניע במילוי הסקר הזה. גורם לחלוטין זה 

 לא כל כך הבנתי במה זוכים?  שרי פלייש:

 לפי המבטים פה  ובקולנוע   VIP- לאנחנו מדברים על כרטיס זוגי  נכון לכרגע אלון באום:

-ה  זה ממש מגניב  .כזה דבר לפני איזה חודשבהייתי   ,נחמדנורא  דווקא לא זה    מור גלובין:

VIP  .הזה 

 רעיון מקסים. זה  בר נחמיאס:

בסוף הישיבה הזאת או אפילו במהלכה  מיד    .באמת באמת חשובמצוין. אז    אלון באום:

תחרות  ה בעצמכם ומבחינתנו  לכתוב  נוציא לכם הודעה מסודרת שתוכלו להעביר או אפילו  

 .  יצאה לדרך

 

 תקופת בחינות 

  , תקופת הבחינותלנושא הבא שנטע העלתה.  עדכון אחד אחרון לפני שנעבור    אלון באום:

מאוד    .עדכון שלה לגבי תקופת הבחינותהפיצה את ההמכללה    ,ממש לקראת הישיבה הזאת

כבר ידענו  אז גם אנחנו  ,  כבר פנה אלינו לאחרונהכם שמ  קצר ולא אומר הרבה אבל למי

בימים    . פנו אלינושכל הסטודנטים  לפחות או יותר את אותה תשובה  ענינו  להגיד את זה ו

הרקטור   ,ירבעצם יהיה בקשר עם נ  ,אקדמיה, רמ"ח  יובל  ,ראשוןוגם בגם היום   , הקרובים

שיעלו לכם שאלות בנושאים  שככל  ם ככה  ישאחראי על כל העניינים האקדמי  ,של המכללה

בשטח   שומעים  שאתם  דברים  או  הבחינות  תקופת  לגבי  ברורים  הסטודנטים  אצל  שלא 

ל  ו שמח שתעבירנ זה  לניראת  ולהעביר הכל  זה  יוכל לרכז את  כדי שהוא  כבר   .יובל  אני 

אני רק אגיד    , הזהבהיבט  זה    .עיניים שלכםם לשמח גנהזאת ו  זיהיתי כמה חוסרים בהודעה 

המייל את  ראה  לא  שעוד  שלמי  שם  רשמו  הם  בחינות  ל  ,לזוםיעברו  בחינות  המרבית  , 

בזום  בעצם  מקוונות   יהיו  אחרתוהבחינות  במערכת  באקדמיה    ולא  שנקראת שנבחנים 

בהלא  אנחנו  טומקס,   בחינות  ו   .משתמשים  שכן  יהיו  וה יבודדות  בקמפוס  יהיו    ןיעשו 

מסיכה.   ובעטיית  מחרק  כמותיותבשמירת  בעיקר  שיהיו    ,הבחינות  הבחינות  זה  אז 

אז   שאמרתיבקמפוס,  בנ  , כמו  רגע  שלכם  למעורבות  גם  ה שמח  חברים   ,סטודנטיםאיך 

וישבחוג  שלכם   במידה  ליובל  דברים  ולהציף  הזאת  ההודעה  את  את    . קיבלו  שצריך  מי 

של  זה  הטלפון  את  גם  יש  ש ו  האגודה  של  הקשר  אצלכם  בדף  הנמצא  קבוצה  בתיאור 

ואם    זה היה מבחינתימיילים.  טלפונים    ,יש לכם שם בעצם פלאפונים של כולם.  בוואטסאפ

 . אלייך נטעהבמה עוברת במידה ולא למישהו מכם יש שאלות אני אשמח, ו

 

 תוויות מחיר בקפיטריות

לגבי  לכולנו.  אלון ועכשיו הוא מעביר את זה ככה    למוטוב אז יש נושא שהעליתי    נטע רומח:

פחות מגיעים והמחיר  ו  ,המחירים של הקפיטריה הבנתי את העניין שגם תקופת קורונה

מחיר של , תוויות  מחירתגי הדבר אחד כן אני הייתי רוצה להציע זה לגבי  על כנו. אך  ישאר  

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il


 
 

 25מתוך   9עמוד 

 אורנים )ע"ר( והסטודנטיות במכללת  אגודת הסטודנטים 
 www.agudaoranim.co.il 3600600דואר נע טבעון, אורנים  580172187מס' עמותה: 

 

עשרים ומשהו לפסטה  ולסלט    16חוץ מהדלפק בכניסה שמראה שיש מחיר של  .  המוצרים

מחיר על המוצרים הבודדים בין אם זה חטיפים למיניהם או מוצרי שתייה או  תווי  אין  

להעיד  אני יכולה גם    ,קופהלחדר וכשאני באה  פה לאני קונה חלב  אם    ואאפילו יוגורטים  

אז כאילו    , כזה קטן  ,חטיף שבעה שקלים  ,קליםש  8  ,בקבוק מיםאני רואה  פתאום    ,על עצמי

מרגישה שיש עוד סטודנטים שנמצאים  ואני  פתאום מופתעת בקופה    אני לא רוצה להיות 

פחות תמחור בין אם זה לעשות בדלפק בכניסה  לבמצב הזה כמוני והייתי שמחה שיהיה  

מחיר על  תווי    ממשלהכניס את המחירים של החטיפים והשתייה וכדומה או אפילו לשים  

ואולי   סטודנטיםאנחנו בכל זאת משהו בסגנון כי  ן פתקיות אבל כזה מ, או כל מוצר בנפרד

אפילו   גבוהים  יותר  טיפה  יחסית  למשלמההמחירים  שתייה  רוצים    ,מכונות  שהם  בגלל 

תהיה  סגורים גם בתקופת הקורונה וזה מובן אבל כל סטודנט  היו  נכון הם    ,לקבל רווחים

אפשר   .לקנות את זה או לא אבל עדיף להיות מודע למחיר לפני כןעליו האחריות האם  

 . מחירים לפני שאנחנו רוצים לקנותה אבל שאני אדע מה ,הכל בסדר  ,לקנות

 להוסיף משהו? אני יכולה  שרי פלייש:

 כן בטח  נטע רומח:

אוכל    , שוק אוכל בתוך הקפיטריהה אני רוצה להוסיף שגם בימי שישי יש את  שרי פלייש:

את מגיעה כאילו  עולה מה.  לא ברור כאילו מה  ל תמחור.  מעולה אבל גם שם יש בעיה ש

 כאילו איך שזה נעשה כי   ,מיןאלשלם והרבה פעמים כאילו זה לא מרגישה 

יש לך תמחור על כל    ,הייתי שם ביום שישי האחרוןאני חייבת להגיד שאני    מור גלובין:

את מדברת על זה שהגעת ולא היה  .  ממש ביום שישי האחרוןפשוט קניתי שם  מקום אני  

 ה? שקנית בו ת  אתמחור על כל עמדה שב

, כאילו יש ממש בשר וכאלההעל  ומשהו    5ביום שישי יש את העמדות על הסלט    נטע רומח:

 ת כאלה.  פתקיו

 אז השאלה למה היא מתכוונת?  מור גלובין:

 או בכללי במשך השבוע? אז ימי שישי את מתכוונת  נטע רומח:

וכל מה  על האוכל המוכן יש להם תמחור אבל כל החטיפים והשתייה    שלומית אביעזר:

שקל במקום    20לך  ופתאום יוצא  מגיעה לקופה    שהוא לא אוכל מוכן אין על זה מחיר אז את

 זה לא מה שחשבת כאילו  10

 בדיוק  התכוונתי כן לזה  נטע רומח:

 יום שישי  שרי דיברה פה על כן אבל  מור גלובין:

את האוכל ואז הגעתי לקופה היה  כן, אני מדברת על זה שבאמת אני שקלתי    שרי פלייש:

   .כאילו שלא היה נראה לי הגיוני ,מחיר שלא ציפיתי לו

עולה    , סתם סיר קובה, נניח  להגיד לךיכולה  אני  למשל  לוי מה את לוקחת  ת   נטע רומח:

ואז זה   ?מבינהאת    ,וחצישלושה  עולה  שלעומת אורז    ,סתם זורקת  ,עשרה שקלים לקילו

 אוכל שהוא יותר יקר מוזל או יותר שהוא  תלוי מה את לוקחת אם את לוקחת אוכל 

אני שילמתי שם איזה  הופתעתי.  אני גם    ,מדברתהיא  אבל אני מבינה על מה    מור גלובין:

הרבהו  שקלים  70 לקחתי  לא  אני  כי  מה  על  להבין  ניסיתי  חמישה    ,ממש  איזה  לקחתי 

 ארבעה מוסקה עוד איזה ושניצלים  
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 . משהו שם לא נקי בתמחורשתחושה כזאת יש איזה   שרי פלייש:

כוכבית אחת קטנה שהייתה  מעלה נטע.  שא הזה שאת  קודם כל תודה על הנואז    אלון באום:

נכונה היא לא צריכה  ההשוואה  כן משמעותית. השוני או ההדברים שהיא  כשהצגת את  לי  

ותחזוקה אחת לכמה זמן  משכירות  המכונות חוץ  מאחר ומכונות  קפיטריה ללהיות בין ה

גיון הכלכלי  ההילכן  בתמחור  מאוד מאוד חשוב  אלמנט  עלויות נוספות שזה  משלמות  לא  

 . לפחות בחלק מהמוצרים ,יהיו יקרים יותרבקפיטריה אומר שהמחירים 

 לתמחר את כל הדברים.  לפי חוק הוא מחויב  אני חושב שבכל מקרה פז עסור:

גם מאוד  אני    ,דברים כאלהזהו רשמתי לעצמי חוק סימון מוצרים, אם יש    אלון באום:

סימונים של מחירים ולא יהיה  שיהיה ממש  מן הראוי  ש  , אני חושבמסכים עם הרעיון עצמו

חדשות לי ואני  אתן מ  , לגבי יום שישיעושק או באמת איזשהן תחושות כאלה. תחושות של 

אני אשמח ,  לבדוקגם  לא באמת יודע מה קורה פיזית בקמפוס בזמן הזה אז רשמתי לעצמי  

אוכל להבין טיפה    שוק שקורה אז גם קצת תמונות כדי שאני על  אם אתם מדברות ממש  

שתקדם את   רווחהופנים  לאירינה שהיא הרמ"חית  אנחנו נעביר את הדברים  ואת החוויה  

מול   הקפיטריההמנהל  שמעון  זה  אני  של  זה  כשלצד  פרקטית  אגיד  .  עוד  שאם  לכם  יש 

שתציפו  אז אני אשמח  של הקפיטריה  שנטפל בהם במובן  ם  נושאים וסוגיות שהייתם רוצי

לפנייה אחת מרוכזת לשמעון. אז זה ככה בנושא כל  כבר נרכז את ה שאת זה בהקדם כדי  

 הזה. 

לתעד  וכל  נ מכללה אז אני לא יודעת כמה  בנהיה בכלל עכשיו  אלון אנחנו לא    שרי פלייש:

 איזשהו  או לעשות 

 יש פה כמה דיירי מעונות בקהל.  אלון באום:

 אה סבבה, סגור. שרי פלייש:

 לנקודה הבאה שלך? את רוצה לעבור נטע  אלון באום:

 ? נהי ירשהעלינו? לא אחרי  מה יקרה בעצם עכשיו מחירתווי קודם כל לגבי הכן  נטע רומח:

 . אנחנו נוודא שזה מטופללאירינה ואנחנו נעביר את זה   ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 קודם כל לא חשבתי שתהיה על זה מחלוקת בקבוצה ולכן גם לא העליתי את  אלון באום:

זה כממש נושא להצבעה. הסיבה שכן רציתי שזה יעלה פה זה כדי רגע לראות האם יש עוד  

 שנטפל בהן ביחד.  התייחסותנקודות 

 אוקי תודה.  נטע רומח:

 

 מלגת משרד החינוך 

כפי שאתם יודעים שנה    .הנושא השני שרציתי להעלות לגבי מלגת משרד החינוך  נטע רומח:

אני יכולה להעיד על עצמי שאני    . מכללות לחינוךהמלגה, בעצם לשעברה נפתחה לנו בעצם  

מלגת  ב כל המכללות לחינוך והוראה לא נכללות  בעצם    ,השנה כמו בכל שנה. ו 4,000קיבלתי  

פרטי יכולים  מוסד  למשל אפילו אוניברסיטת רייכמן מקבלים למרות שהם   ,משרד החינוך

שחלה  מלגת משרד החינוך לעומת מכללות לחינוך והוראה אז פה אני חושבת  את  בלת  לק

 ? קיימתם דיוניםש ? אלון אתה רוצה להוסיף מה כבר היה .בעיה
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יש לי עדכון טרי ממש. מה  אלון באום: שעות האחרונות. מי פה כבר שמע על    24- אפילו 

 ? היא אומרתומה משרד החינוך  מלגת 

 מילים אשמח אם תוכל להגיד כמה אני  שרי פלייש:

באום: כ.  גמורבסדר    אלון  בערך    30-לפני  קרן  שנה  לסייע  הוקמה  כדי  המדינה  של  סיוע 

אז בעצם קרן הסיוע הזאת נועדה לצמצם נשירה ולעזור    .לסטודנטים לרכוש השכלה גבוהה

במשך שלושים השנים  אקונומי והיא בעצם התגלגלה לה  -על סמך מצב סוציולמי שצריך  

  . ועדה לתכנון ותקצוב של המדינה לו שנה המכללות לחינוך לא היו שייכות    30שלפני  כהאלה  

הוועדה לתכנון  מ מגיעים    , מיליונים  ה, שזה מאות שלהכספים  כל  ש  , הזאתאז בעצם הקרן  

מתקצב. הם שמים את הכסף ולכן הם מחלקים אותו למי שלומד במוסדות שהוא  .  ותקצוב

עם השנים  המדיניות.  יותר    " זאת פחות אומעניין אותי   לא  - לא באחריותי  "מה שנקרא  

שזה הראשי תיבות של הוועדה לתכנון    ,ת"תונכנסו לשם עוד ועוד מוסדות שהם גם לא רק  

היום גם הנדסאים    ,אונו  ,פרס  ,אוניברסיטת רייכמן  ,אמרהנטע  כמו ש ו  ,כמו למשלותקצוב,  

לומד לתואר אקדמי ובעצם לאורך השנים  י"ד ולא  -י"ג   , מי שעושהיכולים לקבל את זה

סמינר הקיבוצים הפכו להיות מתוקצבים ובית ברל  כשהמכללות לחינוך נשארו בחוץ אפילו  

 .לא יכולים להגיש את הבקשהגם הסטודנטים אצלם    עדייןות"ת,  אותו    ,על ידי אותו מוסד

  ,ישר הכסף נכנס לחשבון  ,התנדבותבלי  זאת ניתנת  שהמלגה ה  חשוב שגם לציין  ח:נטע רומ

צריך גם לקחת  שזה גם משהו    ת,לא התנדבולנכון עובר קצת זמן עד שהוא באמת נכנס אבל  

הכסף   את  מקבלים  שפשוט  סוציוובחשבון  עניין  לפי  רק  בחזרה  משהו  לתת  צריך  - לא 

 . זה בגדולוכולי, ת צבאי שירו ,יש כל מיני קריטריונים ,אקונומי

שנת לימודים  , שזה בין שליש  שקל  12,000-ל  4,000ן  ישמדובר בסכום של ב כ  ,כן  אלון באום:

 ,בתוך ההתאחדות הארצית  קודם כל פנימי  ,יצאנו בעקבות הדבר הזה למאבק.  לשנה מלאה

  . הסטודנטים שלנוכלפי האפליה שנעשית את יכירו סטודנטים במקומות אחרים שאגודות 

והוסיפו המון    , אלקין,גבוההההשכלה  היה משא ומתן מול שר הבשנה שעברה עם הקורונה  

שאנחנו לא חותמים על  שהצבנו  שבעצם הקו האדום  כלתוך קרן הסיוע הזאת  כספים המון  

להגיש את הבקשה יוכלו  סטודנטים לחינוך  הגם  ש מבלי    ,שום הסכם עם המדינה על סיוע

 .את הבקשה הזאתהגישו  סטודנטים לחינוך באמת    ,בשנה החולפת  ,חרונהבשנה האוהזאת  

וזה   הזה  במאבק  להם  נפתר.  הצלחנו  להגיד  כשניסינו  את "אוקי,  השנה  הכנסתם 

. למה שהם לא יקבלו? זאת אומרת, לא עשיתם לנו  הנה זה אפשרי  , הסטודנטים לחינוך

ב להתלות  עוול". אז הם חזרו  ככה   ,ם בעיקריציבי תירוצים תקטובה, תיקנתם פה  שגם 

מחה הם היו  בששו ,לא מקבל אותהמי שמגיש את הבקשה  מרבית ככה שגם  ,עוגה קטנהה

 .מיליון שקל  20עוד    ,רוצים להכניס אותם אבל אנחנו צריכים בשביל זה להכניס עוד תקציב

זה אבל הצלחנו לגרום להם לשנות  כמובן שה ניסתה לעשות את  שנים  התאחדות במשך 

את הנושא  עלות  החברי כנסת ל שכנענו    ,לכנסת  ,נוספיםועוד יו"רים  אני    ,והלכנ  .דיסקט

יש משרד . ולחודש יתקיים על זה דיון בוועדת החינוך בכנסת  19-ב.  החינוךהזה לוועדת  

דין במדינה  , עורכי  המובילים  הליכים  שהתחיל    , בין  נקיטת  לפני  התראה  מכתב  להכין 

תשובה שניתנה  ה לאור  הוקפא  כל הנושא הזה כרגע  "ץ.  לבגלפני הפנייה בעצם  ,  משפטיים

: בעיקרי דבריםמצטט אבל  לא  ,  בעצם התשובה היא כזאת ומל"ג ולנו על ידי שרת החינוך  
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והכסף   פתח הכי מוקדם בראשון לשניהמלגה תי  .קרן הסיועלכנסו  יסטודנטים לחינוך י"ה

כסף בצד לערעורים ואם  שמו    הםאז צפי גבוה לערעורים  בגלל   .הכי מוקדם באפריליחולק  

משרד זה שפה    ,עדכון המרכזי. הסטודנטיםלגם  יחולק  אז הכסף הזה  ערעורים  לא יהיו  

ו רתמו את  החינוך   קרן הסיוע הזאת  לעניין  הפיס  הם  מפעל הפיס  לוודא שמפעל  מנסים 

  .פנימיתביניהם מריבה  עכשיו יש  .  סטודנטים לחינוךאת התוספות בגין התחייבו להעביר  י

חתום שהוא  ימשרד החינוך  , הם רוצים שהתקציבים האלהיגיש את  אם מפעל הפיס לא  

משרד החינוך אין לו מאיפה להביא את זה והוא  . עכשיו  מיליון שקל  20מתחייב להעביר  

ועדת החינוך גם  ו אז אנחנו מצפים שפונג.  -פינג לא מוכן לחתום על זה ולכן עכשיו יש שם  

זה נמרח יותר  הפונג  -שהפינגנראה  אנחנו  ם  אכמובן  ולחץ נוסף על התמונה הזאת  תפעיל  

מקבלים את המכתב לנקיטת הליכים משפטיים  , הם  זמן מאוד קצרפרק  ,  שבועיים-משבוע

לבג  עובר  שתכירוזה  אז    "ץ.וזה  חשוב  כככה  עקרוניתהאש,  שלנו  במסגרת  ,  מירה 

 ,עוד כסףשיהיה  אנחנו רוצים גם    ומרת,. זאת אזאת לא בעיה שלנו שאין כסף"ההתאחדות  

לחינוך צריכים להיות בתוך  אבל הסטודנטים    ,סטודנטיםכל האנחנו רוצים לדאוג ל  ,ברור

בשלב השני  . את עניין הכסף אתם צריכים לפתור את זה  להגיש בקשהמי שזכאי  מאגר של  ה

כל   קודם  עדכון  הסטודנטים  ש אבל  ככה  זה  אז  בפנים".  יהיו  הסיוע.  לגבי  לחינוך  קרן 

בעיניי   א'  לפחותונשאלת השאלה,  אצלנו  ,  עד כמה אתם חושבים של סטודנטים לחינוך 

?  צריכים להכירשהם  אתם חושבים  ? עד כמה  נושא הזהוהיה  יבאורנים מכירים את הסוג

הס  והאם את  מערבים  איך  של  לתכנון  שותפים  להיות  רוצים  אורנים  בטודנטים  הייתם 

 ? בתוך התהליך הזה

 ,לכל מי שטרח ועמל, לליהיא,  לאלון  . באמת,תודהקודם כל, אני רוצה להגיד    נטע רומח:

אני מאוד מקווה שגם   .מדהים  ,כנסת להגעתם  ,  גם שראיתי  .תודה אז    ,זה לא מובן מאליו

כה לרעה ולגבי  כמופלים  לא נהיה    ,אנחנו בעצם  , וגם הסטודנטים לחינוךאכן זה יצא לפועל  

מלגה ללא  כהזאת  המלגה  את    יםלא כל הסטודנטים מכיר   ,קודם כל  .מה שאמרת עכשיו

כאילו  המלגה הוא  ודבר נוסף רק חשוב גם לציין שהמדד לקבלת    ,חלק מכירים  , התנדבות

חיפשתי טפסים דיברתי    ,שלושה ימיםאיזה  אני ישבתי    ,זאת אומרת.  מדד מאוד לחומרה

אמא   כל  עם  לי  שתשלח  בעצם  שלי  שאני  מנת  על  חומרים  הפרטים  אשלח  מיני  כל  את 

לקחת בחשבון  זה כן משהו שצריך  אז    .קבל את המלגהואם  שה במלואם ללא חוסרים כל

כדי אז יש או התנדבות תוך  התנדבות לאחר מכן  , כיוון שאין  הזאתאת המלגה  מגיש  שמי ש

גם חשוב לדעת אבל בסופו של דבר זה שווה את  לחומרה, זה  אוד מאוד  שם קריטריונים מ

זה  ,  זה ישר ש100%שווה את  על  ,  נכנס ככה  עצמי.  חשבוןלהכסף  על  יכולה להעיד    , אני 

אותו קיבלתי  עדיין  יחסית מאוחר אבל  אותו  כן חשוב    .קיבלתי  לחינוך  שסטודנטים  זה 

לפי הצרכים  .גםיקבלו אותו   ולא מקבלים  בישים  שמג יש כאלה    ,כמובן  או להיפך  קשה 

כל אחד לפי המצב שהוא נמצא בו ולדעתי פשוט צריך לפרסם . אז  שמקבלים אפילו יותר

זה בקבוצות,  ולהפיץ ידבר  בין אם  נציג  כל  זה  בין אם  על המלגה    עושיד,  עם החוג שלו, 

אבל שכל   א.לאו  גם יקבלו את המענה כי זה הבחירה שלהם בעצם להגיש  הזאת, ושככה  

 חושבת. ככה אני .. אז רוצה להגיש או שאכן  הוא ידע אם בעצם אחד 
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המלגה והגישו למלגה  שהכירו את  אני שמעתי על בנות    ,של אמנות  ,מהחוג שלי  מור גלובין:

א הגשתי שנה שעברה אז זאת שחשבתי שאני לא יכולה להגיש ול, דווקא אני  שנה שעברה

 .אני לא יודעת איך קורה אבל דווקא מהשנתון שלי יש תחושה שהם ממש מכירים את זה

שנשווק  תיפתח ברור  , לכשהיא  אני לא מדבר ספציפית על המלגהרגע,  אני אגיד    אלון באום:

או כל סטודנטים להגיש אותה אפילו  שאירינה תעזור לקבלת קהל  של  אותה ונעשה יום  

פרקטית, עקרונית  ולא    ,לא טכנית  ה, נכון לעכשיו המלגה עוד לא נפתח.  ה או אחרדבר כז

הסכמה   צריכים  הסטודנטים  ש יש  תקציבית  להיכנסלחינוך  שהם ,  הבעיה  את  יש  עדיין 

השאלה   ולכן  אותה  רגע,  מציינים  נציגהיא  החוגים,בתור  האגודה  י  של  מה    , המועצה 

והצוות וליהיא  אני , שהיוםשקורות מעבר לפעולות   יות שלנולהיות המדינה  לדעתכם צריכ

צריכים להכיר את הפעולות האלה    ,הסטודנטים  ,השטח  האם לדעתכםוכולם מקדמים?  

 ?עדכןוכשיהיה עדכון נ בסדר כאילו ואיך או שזה אותם יותר לרתום או שאנחנו צריכים 

ל  וכיכאילו   ?השנהמלגה הזאתי לא תתקבל אלינו  היש מצב ש  א' יש לי שאלה. מור גלובין:

 הבאה?רק שנה יקרה שנה וזה הסיכוי שזה לא יקרה  להיות 

אבל הנה טוענים    Too Lateכבר  מהנחות המוצא שלנו הייתה שעכשיו זה  אחת    אלון באום:

 לחלק את זה באפריל יהיה אפשר  בפברואר עושים רישום באחד  אםש

עד  צליח להיכנס לזה  אם נכאילו    ?השאלה אם זה יקרה עד השנה הזאתילא,    מור גלובין:

 ? השנה

. אבל אני לא יכול להבטיח  אז כןהרגע אמרתי לכם  אם זה יקרה בתאריכים ש  אלון באום:

 את זה. 

אני לא חושבת  ,עצוב לי להגיד את זהכן, לא, ברור, אני מבינה לגמריי. האמת  מור גלובין:

פעילויות אחרות אז  לאותם  י לרתום  קשה ל  .משהו כזהירתמו ל  אורנים בסטודנטים  שה

ברור שזה משהו שיותר יגע בהם אבל אני לא  עבורם  תהיה טובה  מלגה שכאילו למשהו ש

הזאת   שבתקופה  מבודדים  כשמאמינה  ואנשים  קורונה  בכלל  ויש  מגיעים  לא  אנשים 

שאנשים גיע למצב .. זה אפילו האו כמה זה ירתמו אני לא יודעת כמה הם באמת   , קמפוסל

אני חושבת שאפשר   ,זה כאילו המון דברים  ,לא רואים את הניוזלטר,  לא פותחים מיילים

ה  מ , אמורות להיות השאלה היא אם הפעולות  ,נציגי חוגים כן לרתום אנשים ר בתושננסה 

 ? עכשיו לצאת להפגנות או משהו

על השאלה    נוכל לענות  ?פעולותה  מהנראה לי שאת נוגעת בנקודה חשובה.    רועי אשכנזי:

לא נראה לי שסטודנטים יצאו בתקופת מבחנים מהבית    ?מה רוצים לעשותהזאת אם נדע  

 להפגין נגיד. זה לא נראה לי. בשביל 

 שזה יקרה אני לא חושבת זהו גם  מור גלובין:

וכאלה,  פייסבוק  , בהשאלה אם במרחב האינטרנטי כן אפשר לעשות דברים  רועי אשכנזי:

 באינסטגרם.  

אם אני זוכרת ,  גם בפייסבוק, והאגודה פרסמה  פייסבוקאז תשמע, היה דף    :מור גלובין

, או שתקן אותי  אורניםמתגובות של סטודנטים  ראיתי הרבה  אני לא    ,נכון וגם בניוזלטר

אני   אלון.  טועה  אני  שםאם  המון    ,ראיתי  וכאילו  לייקים  היו הרבה  לא  גם  כללי  באופן 

על    . תגובות המעונות  בתוך  פרסמתי  שממש  זוכרת  גם  היו  המלגה  אני  ואנשים  הזאתי 
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מה   ?אנשים שאלו אותי מה זה הדבר הזה   ,כאילו באיזה רמה ממש הזויה  .ל זהאם  יחשדני 

 לא חושבים עליה.  הסטודנטים עצומה אז אפילו  .בכזאת רמה? כאילו

בנתון    אלון באום: זוכר    ,וד כלליאמאני רק אגיד  זוכר    ,גע את המספריםרכאני לא  אני 

- ל  200כמות הסטודנטים שקיבלו שנה שעברה את המלגה באורנים היה בין  ל  ששהטווח  

נתון  400 ביחס לכמות הסטודנטים שלומדים תואר  . איפשהו שם. שזה  מאוד משמעותי 

 קיבל. לתואר ראשון רביעי סטודנט . זה אומר שכמעט כל ראשון באורנים

 אני מנסה להבין ? שזה מעט הרבה אואז זה כאילו  מור גלובין:

 זה עשרה אחוזים, זה הרבה.  רועי אשכנזי:

אני פשוט מנסה להבין כמה מקבלים את   ,לדעתך אפשר להגיע ליותר.  הבנתי  מור גלובין:

 ? כי אתם אומרים שלא כולם מקבלים אותה, הזאת בכללהמלגה  

כי זה עובד בצורה של    ,מאוד מורכבאני לא יודע כמה אפשר להגיע ליותר. זה    אלון באום:

מאה  אם יש לי    ?מחסניתמה זה אומר  כאילו    ?מלגות עובדותאיך  אתם יודעים    ת.מחסני 

מדרג הגיש בקשה אני  שכל סטודנט    שהגישו בקשה.  סטודנטים  10,000מיליון שקל ויש לי  

זה אומר    ,51יש    , לליהיא50לי יש  ,  טודנט יש ניקודואז בעצם לכל ס  . לפי קריטריוניםאותו  

כמו    , חלק לפי מי שמדורג הכי גבוהלאני מתחיל  הכסף  מדורגת יותר גבוה ואז את  שליהיא  

לליהיא, מוצאים מלגה לאלון, מוצאים מלגה לזה, מוצאים מלגה  מוציאים מלגה    .מחסנית

אקונומי שאני  -מסוימת של מצב סוציונקודה  איזושהי  אז אין    , זהו.  נגמר הכסףלזה, וכש 

אנשים הזה מאוד תלוי במי  או סביר להניח שלא,    יסביר להניח שתקבל  ,יכול להגיד לך

וייב  ו מבין פחות או יותר מהשהגישו ובכמה כסף היה באותה שנה. אבל אני  ם  גאחרים  ה

גם ,  המשפטיכרגע גם בציר  והפעולות שאנחנו מבצעים    כרגע באמת יש הצפה של מידעש

ז להוסיף א. אם יש לך משהו  לקדם את זה ותודה נטעכדי  להספיק  כרגע  מורות  , אבכנסת

יום של באמת על סדר ה יהיה  גם  חשוב שזה  , זה  זההעלית את  תודה ש אז    ,אם לא  ה,שמחב

אומרים  ו התפקיד שלכם זה להיות בדיוק אלה שמרימים דגל אדום  . וזהו, בעיניי  המועצה

כמו שאתם רואים הדלת  .  אנחנו צריכים להתייחס לזה  ,רה משהוקו  ,נדבר על זה  ו בוארגע,  

 הנושאים שתציפו.פתוחה לכל  

 

 השלמת מינויים לוועדת הבחירות   - 18:29

באום: העדכוניםעוצרים  אנחנו    אלון  של  הרשימה  את  שלום  כדי    רגע  שנכנס  א'  להגיד  למוחמד 

 באמצע הנושא האחרון  

 כן, שלום. מוחמד דיאב: 

 ולמיכל, אהלן מיכל.  באום:אלון 

 היי.   מיכל אליאס:

זוכר בישיבה האחרונה  . מי מכם שלוועדת הבחירותהגישה את מועמדותה  מיכל  אז    אלון באום:

למעט מיכל יש לנו גם עוד  .  מורכבת משלושה אנשיםהיא  ועדת הבחירות ובעצם  מינינו את אחמד לו

מדובר במועמד יחיד ולכן ההצבעה  מאחר ואבל  .מועמד בשם צחי ותכף אני אבדוק מה קורה איתו

מיכל    ,פעם שעברהלאז בדומה  מפוצלת.  נגד או נמנע אז אין בעיה לעשות את זה בצורה    ,בעדהיא  

נגד אישור    ואצביע בעצם בעד  נהתייחסויות ואז מיכל תצא וושאלות  ,  דיוןל  נפתח תציג את עצמה ו
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. אני רק אגיד למיכל שאת נמצאת עכשיו בפורום של נציגי החוגים באורנים,  ועדת הבחירותלו  השל

מדברים  כרגע  ובעצם אנחנו    .נמצאות אצלוכל הסמכויות  באגודה,  פה  זאת המועצה, זה הגוף העליון  

דומה  זאת אומרת,    , את מערכת הבחירות למועצה הבאה  תובילתנהל,  בעצם  שבחירות  העל ועדת  

בתהליך  פה  מדובר  , החל ממאי בעצם.  שנת הלימודים הבאהמהחל  כהן  שירק  שיושב פה  לפורום  

עם מערכת ההצבעה,  כל מה שקשור לקשר    ,ניהול הבחירות ,פרקטי ביצועי  ,אחד  ,שני תפקידיםשל  

ומצד    .פרסום של פרסומים וכאלה  ,שאילתות  ,פניות סטודנטים  , איסוףת המועמדותואיסוף הגש

, עד  את אומרתז  ,של איך מתבצע כל התהליך הזה  ,אני אומר  במרכאות  ,גם התהליך החינוכי  ,שני

אנחנו    ,סטודנטים מכירים את התפקידהכמה   ביותרמשווקים  איך  בצורה הטובה  אנחנו    .אותו 

אני אגיד את זה בצורה    ,זאת אומרת  ..אנחנו  ?אנחנו עוברים בכיתות?  סביב זה הפסקה פעילה  עושים

הפורום    בחירות הקרובותשבאנחנו צריכים לעשות פה איזשהו תהליך עומק כדי    ,אולי טיפה אחרת

מועמד אחד לכל  מגישו מועמדות ויותר  ייותר סטודנטים שזאת אומרת, יהיו    .גדול יותריהיה  הזה  

ה  ,סטודנטים בחוגלככה שגם  ,  תפקיד ל  ,לגיטימיותגם  גם המוטיבציה  בחירות דמוקרטיות  אבל 

לתפקיד הזה של בין  שיש גמול  פורסם  בעבר  אגיד שכן  אני  .  רגל אחתעל  ככה  זה  אז  .  תעלהאמיתיות  

אבל אני מעריך שיהיה  אושר  עוד לא  שגבוה יותר  גמול  שהיום אנחנו מדברים על  כשקל    800-ל  400

חוג  נציגת  שקל ואני אגיד בכוכבית ועדת הבחירות לא תוכל להיות בעצם    1,000-1,500-בסביבות ה

  , זה הכל על רגל אחת.  מנהלתבבחירות שהיא   לא תוכל להשתתף . זאת אומרת, היא  בחירות עצמןב

  באמת את הבמה.  ךלתת לזום אין ו עוד פעם את הרגע  אפשר רגע לעשות    ,שאמרנו את זהכעכשיו  

 .עצמךת שתציגי א נתחיל מזה י  בוא

בית ספר יסודי  ללומדת מתמטיקה וספרות  שנה א', אני  אני  , קוראים לי מיכל.  היימיכל אליאס:  

 . ואני גרה בנשר. עוד משהו? מחלקת רווחהבואני פעילה 

לשאול שאלות ותכווני את עצמך יותר לאיך להציג את עצמך,  חברים  ל אני אתן  אולי    אלון באום:

 להרחיב. במה 

   במקביל לתואר? עבדת בעבר?עכשיו  ת עובדת במשהומיכל אבר נחמיאס: 

 אז, עבדתי בזול סטוק, זהו.  עבדתי ברמת השרון   ,עבדתי בתעשייה צבאיתמיכל אליאס: 

 ?תפקידלמשהו כזה שקשור , של אנשים, גיוס פרסום  ,ניסיון בשיווקאיזה יש פז עסור: 

 לא מיכל אליאס: 

 ? מה את יודעת על התפקידרועי אשכנזי: 

אוקי, אומרים לי שאני  אבל  .  עד לפני השיחה היום עם אלון וליהיא לא ידעתי הרבהמיכל אליאס:  

, לגרום להם למצוא איזשהו עניין,  צליח למשוך אנשיםאחברותי אז יכול להיות שאני כן  די  אדם    בן

  ארבע שנים האלה כדי לעשות משהו חוץ מללמוד הכאילו אני רוצה לנצל כמה שיותר מ ..לתת להם

לא  לתואר   אני  כאילו  ל   ,אוקיי  אגיד..אז  חלק    , טובהלשנות  להיות  לאנשים  לגרום  אולי  אוקיי 

 יכול להיות נחמד י. זהשאר אחרינ שזה גם  "אני עשיתי את זה"יא,  להגיע , שינוימאיזשהו 

צריך להרועי אשכנזי:   עצמו  של    לביובתפקיד  חינוכי  תהליך  סוג  חזון    ,זהכבעצם  מסוים  לשים 

ראות  היאיך את חושבת שהוא צריך ל ,שאנחנו מאמינים בונציג החוג לייצר את הדמות של , מחפש

 ? כזהנציג חוג 

אני  כאילו אחת הסיבות ש  ה,אמורה להיות משפיעשכל דמות  כאני מסתכלת על זה  מיכל אליאס:  

שכולם ירגישו שיש להם למי לגשת אבל כאילו מצד  איזושהי אווירה  כדי להשפיע וליצור    תלומד
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כוח ושזה לא צריך להתנגד אחד  איזשהו  ואמין אבל מצד שני גם לדעת לייצג  ב  אחד להיות קשו

 . לשני

, הוא דורש  לאנשים בתוך המכללההתפקיד דורש בעצם להקים מתווה, לפנות  מיכל    בר נחמיאס:

זה  ?  סיון בזהי יש לך נלהעיד על עצמך שיש לך? משהו שאת יכולה  , זה  מרפקים טיפה, בא לי להגיד,  

אין    ..כאילול  אדם ש -ןאני ב , אני לא אשקר, אבל מצד שני  מכירות  מוקדאיזשהו  פשוט נשמע כמו  

משהו    שהועל עוד איזבא לו לשמוע  אדם לא  -ןבהבעיה לבוא וליצור חברויות כי בסופו של דבר  לי  

. אז  לבחורשהוא הולך לעשות, למה שהוא הולך    למהקשר  איזשהו  רוצה להרגיש  , הוא  לומוכרים  ש

על איזשהו  "יא, אתם רוצים לשמוע  אני לא מתביישת לבוא לאנשים  נאמר שבוא  ..  כאילו אין לי

פשוט לא    .אין לי בעיהותרצו ישר לבחור בו?"  עליו ותמותו עליו    ותתלהבאתם  לפי דעתי  שבחור  

עניין ולא  תיצור איזשהו  צריך להיות בצורה ש,  אותוג  איך שצריך להצי ,  כאילו מה שצריך.  למכור

 .מקוםבאיזשהו זה עוד שיחת טלפון שמנסים לגרום לי להיות 

אחדד רגע את הסיפור של התפקיד. המטרה היא לא למכור פה את נציגי   אני נראה ליבר נחמיאס: 

יו"ר ועדאני מדברת  החוגים, את לא תצטרכי בסוף לשווק אותם.   ת הבחירות  בתור מי שהייתה 

שאנחנו רוצים ליצור  , הסיפור הוא  לשווק אותם  וא למכור  . את לא תצטרכי בעצם  בשנה שעברה

זאת  , ולהגיד להם "תראו  הסטודנטיםאיזשהו מתווה, איזושהי דרך להגיע לקהל    ,תהליךאיזשהו  

אני  ונציג חוג נראה, זה הדברים המטורפים שהאגודה הזאת עושה, בואו תהיו חלק!"  ככה    האגודה,

בשנתיים   בבחירות  שעבדה  מי  ובתור  מצליח  כזה  לא  זה  האחרונות  שבשנים  ואגיד  כנה  אהיה 

האחרונות אני יכולה להגיד לך, כוועדת בחירות, לא הצלחנו בזה, בלהגיע לאנשים ולהגיד להם בואו  

זה בצורה גדולה יותר, רחבה יותר, איך   תהיו חלק. והמטרה עכשיו היא לחשוב איך עושים את 

זאת  מגי רעיון,  למכור  צריכה  את  מישהו,  למכור  צריכה  לא  את  רק..  לא  זה  חוגים.  לראשי  עים 

לך,   מתאים  שזה  חושבת  את  אם  שלי  לעמוד  השאלה  יכולה  על  שאת  אמרתי  גם  זה  בגלל  בו. 

 , זה תפקיד שידרוש כאילו. המרפקים

לנסות למשוך את ראשי    ,אני צריכה ללכתהאם בסופו של דבר  השאלה היא כאילו  מיכל אליאס:  

אז    , הראש חוג שלי לספרות זה נעמי  , החוגים אלינו וכשאת אומרת ראשי חוגים מבחינתי זה כאילו

 ? לזה את מתכוונת כאילו אני צריכה לנסות למשוך אותה

כן, בגדול. בשביל שנעשה את זה אז המטרה היא גם לרתום אותם. שוב את לא לבד    בר נחמיאס:

 יהיה לך איזשהו תפקיד.  בזה. יש ועדה שלמה,

למשל  ראש החוג כי  עם  כאילו    לפי דעתי זה קודם כל תלוי בהיכרות שליאוקיי. אז  מיכל אליאס:  

נציג לה רעיונות כלשהם אז היא תשמח  אם  מרצה מעולה.  היא מבחינתי    ,נעמיבאמת המרצה שלי  

כאילו זה  ,  לחץלה    ישפעולה אבל זה גם תלוי נורא בזמן ובתלמידים והאם זה אפשרי או שלשתף  

ואז  זה  את  זה ואת  אפשר להגיד אנחנו הולכים לעשות את זה    ה.נורא תלוי גם במערכת מהצד של

אבל בפועל לא בטוח    "שמח לקחת בזה פעולה אכן וואו זה נשמע מדהים אני  הראשי חוגים יגידו " 

וגמישות  תר זמן אולי כסטודנטים לנו יש קצת יו  ,המקום לעשות את זהאו את  שיש להם את הזמן 

 . את הזמן הזהיש דווקא  למרצים וראשי חוג לאו אבל 

עוברים להצבעה אז עכשיו  שאלות לפני שאנחנו  תודה רבה בר ומיכל. למישהו יש עוד  אלון באום:  

דברים שיכולים  מיכל תצא ואתם תצטרכו להצביע אז אם למישהו יש שאלות או  בסוף    ,הזמןזה  

 .  אנחנו נעדכן אותך .תודה רבה מיכלהזמן. זה לעזור לו להגיע להחלטה אז  
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 אוקי, להתראות. מיכל אליאס:

 ש..  דיון פנימי לפני אלון באום:

יודע איך היא ת כל כךלא הכיוון  זה מרגיש    לי  רועי אשכנזי: שהיא  . כי כתמודד עם זה . אני לא 

  יחזיק .. היא יכולה להיות מובלת בתהליך הזה, זאת אומרת, אם מישהו  תצטרך להוביל את התהליך

היא  היכולות החברתיות ש מתוך  יכולה לתרום  היא  אולי    ,קח אותה איתו אז אולי זהייאת היד ולה  

כאילו  היא  והגדרת התפקיד  אני לא רואה איך    אבל , הנעימות  התכונות הנחמדותועם  מביאה עמה  

 תקנו אותי אם אני טועה. איך זה מגיע ביחד, 

 היא קיבלה את הגדרת התפקיד לפני שהיא הגישה מועמדות?  פז עסור:

נפש  יה נחסוך אתילזה ששנרוצה להציע משהו ביחס  אני    שלומית אביעזר: אם אפשר    ,העוגמת 

תן לה זמן להחליט אם זה מתאים לה או לא כי אני לא חושבת  ני  ,נדחה את זה בשבוע  ,לקרוא לזה

רק להצבעה הזאת כי  שנתכנס  צריך אז או בישיבה הבאה או  ואם יהיה  ה למה היא באה  שהיא ידע

זה עכשיו כשהיא רק עכשיו מתחילה   על  פייר להצביע  יהיה  להבין מה היא  אני לא חושבת שזה 

 . לעשותצריכה 

הסוף,  עד  את התפקיד  הבינה  לא  בעיקר  זה נראה שהיא  זהו, גם אני ופז דיברנו על זה.  בר נחמיאס:  

 אי אפשר לתת לה ככה כשהתפקיד לא מובן לה. 

אז אנחנו  על כל הנוכחים  מוסכם  אני מקבל את מה שאתם אומרים. מבחינתי אם זה    אלון באום:

זה   את  ישיבה  נדחה  הזהונכנס  הנושא  על  כןספציפית  יותר  .  הרחב  במבט  להגיד  רגע  לי    , חשוב 

  , צריכות להיות בחירותנית. בתחילת מאי  תקנומוגדר  זה    ,יא בתחילת מלקרות  הבחירות עומדות  

  , להעצים אותו  ,אנחנו מדברים על לשווק את התפקיד הזה, בטח ובטח אם  התהליך הזה לוקח זמן

אני הייתי    ,תקופת בחינותלבגדול אנחנו כבר מחר מסיימים את הסמסטר ויוצאים  ,  לתכנן אותו

התהליך הזה הולך להיראות,  איך    ,לנו מאוד מאוד ברורב', כבר יהיה  שמח שאת תחילת סמסטר  

שגם זה סיפור  ?  מתי מדברים עם ראשי החוגיםלכיתות? איזה הפסקות פעילות עושים?  מתי נכנסים  

יותר זמינים עכשיו מאשר במהלך הסמסטר עצמו ולכן אם אני מחבר  הם הרבה פעמים  ,בפני עצמו

גדולה   מאוד  מאוד  חשיבות  יש  כרגע  שאמרתי  מה  כל  השושנאת  את  ועדת  ותהיה  רות  מלא  לנו 

 אותו בישיבה האחרונה  שאישרנו אחמד כי נכון לכרגע אנחנו רק עם בחירות 

ב  כויעיאריך  אנשים שלא מבינים מה הם עושים זה רק  אלון אבל אם יהיו שם  שלומית אביעזר:  

 התהליך  את

שאמרתי זה  כמו  . אם  שורה התחתונה של הנאוםאני מסכים ואת מובילה אותי בעצם ל  אלון באום:

  , כמו שאמרתי בהתחלה  ,אין  ,כי נכון להיום  ,אנחנו צריכים שיהיו לנו עוד מועמדים,  מוסכם על כולם

 . היא מועמדת יחידה

- שקלים או ב  400-מפרסמים את זה באם  זה קריטי  ? כי  עניין של התשלוםהאיפה עומד    פז עסור:

 . תפקידלשקלים  1,500

בעקבות  נביא אנשים  ופרסם את זה  נגם אם  ואני כן אגיד שה  אז אנחנו נפרסם את זזהו,  אלון באום:  

מעבר לכסף   ,זאת אומרת .  כדאי שיהיו גם אנשים שמבינים גם את המהות שהיו מועמדיםאז  הכסף  

 שתבינו. לכם להבין מזה מה ופה אני משאיר 

 על השינוי של התקציב או שזה? לדבר על זה   עכשיו אלון אנחנו יכולים רועי אשכנזי:
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נשאיר  בוא  עד אז  ו  וגם זאת החלטתאנחנו לא יכולים להעביר את זה עכשיו כהחלטה.    אלון באום:

 . את זה בוועד

 אישור מועצה בסוף? צריך שזה יעבור גם להישאר רק בוועד, בטוח? לא יכול זה  רועי אשכנזי:

אתה גם  לא, זאת החלטת ועד. כאילו ההחלטה הקודמת זאת החלטת ועד ולכן עכשיו  אלון באום:  

 עושה החלטת ועד שמשנה אותה פשוט.  

 אה הבנתי אותך. אוקיי  רועי אשכנזי:

 ? ישיבת מועצה נוספת בהקדםבסדר, אז האם יש הסכמה רחבה שנכנס  אלון באום:

 , כן? לא.. משהו קצרכן, אפשר רועי אשכנזי: 

אם אין אף אחד  זה.  בואו שנייה נתחיל באבל זה גם השאלה אם יהיו לנו עוד אנשים,    כןמור גלובין:  

כי בטוח   ,כל אחד מכם אפילו לחשוב על מישהו אחד. תנסו נסה לגייס אנשים גםבואו נ .אין מה זה

  80באיזה    ,גם אם לא באיזה מאה אחוז  ,שאתם חושבים שהוא באמת יתאים לזה  ,יש לכם מישהו

יפנה  כי אני מאמינה שאם כל אחד מאיתנו    ,נסו לחשוב על מישהו אחדת   .לא יודעת מה  ,אחוז  60או  

 . את השני האנשים האלהנצליח למצוא באופן אישי לבן אדם כזה אז 

 ..אז,  טובתודה מור.  אלון באום: 

הוא לא נבחר  אחמד    שבחרתם אתכרק  רגע אלון, שאלה אחרונה על הבחירות, סליחה.  בר נחמיאס:  

 ספציפי, נכון? הוא נבחר לוועדה. תפקיד ל

 הוא נבחר לוועדה. ום: אלון בא

 תודה.  בר נחמיאס:

 

 סיכום סמסטר א' - 18:49

 שבוע פוליטי

  נו כתבבעצם בסדר יום טוב . הנושא של נוגהלנושא הבא וזה אז אנחנו עוברים  אלון באום:

זאת ו נראה לי שעברנו על הרבה דברים שקרו ממש בתקופה האחרונה    סיכום סמסטר א', 

לתת  הגם   ל הזדמנות  משמעותית  במה  יותרשקרתה  פעילות  יותר  תקופ ב  ..קצת  קצת  ה 

המועצה הקודמות  בישיבות פה  וגם הבמה להגיד, אמנם נגה לא הייתה    מוקדמת בסמסטר

אם   , סיוע מאוד מינימליבאמת עם  כנציגת החוג וכמי שהובילה את השבוע הזה אז  אבל  

כל  מרשים ביחס להיה  ובהחלט    עשו עבודה מדהימה גם עדי  זמן  המ, היא וחן וחלק  בכלל

 . אז נגה הבמה שלך. להגיד המון תודה וכל הכבודהאתגרים שהיו ועל זה אני רוצה 

 תודה, איך לי מה להגיד. אמרת הכל.   נגה צ'רטקוף:

, אני לא חושב שהנציגים  אני ואת מכירים את הסיפור  טיפה זה  אז תפרטי על    אלון באום:

 שמעו את זה.  

צ'רטקוף: היו    . היה מאתגר  נגה  פוליטי השנה  רים להיות שלושה  ומ אבגדול את השבוע 

רכזים וראש מחלקת מעורבות חברתית    3היו אמורים להיות    , רכזים והיינו בסוף רק שנינו

מעורבות חברתית  ה  ל שיפור של המחלקה  יודע את הס רק שני רכזים, מי פה  ובסוף היינו  

האלה שהיו כאילו בתוך האגודה גם יש את כל העניין של השבוע למידה    בעיותלוגם בנוסף 

הם  ש ממש  שאחרת   כי  הפוליטי  השבוע  את  ברורות  ההנחיות  יבש  היו  לא  המכללה  של 

  , נגליתאני יכולה להגיד את זה גם מתוך החוג לא   ?מה זה בכלל שבוע למידה אחרת.  למרצים
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את כל  העבירו  פשוט  ם  פשוט הרבה מהושלמרצים זה לא ברור מה זה שבוע למידה אחרת  

מרצים מחוגים אחרים שכן לקחו  במקום לעשות מזה משהו משמעותי וגם  לזום  השיעורים  

מידה אחרת אסור  בשבוע למהמכללה שהבינו  בגלל שהם  וארגנו..  השבוע למידה אחרת  את  

שהם חשבו  פשוט    , הםשבוע פוליטירכזים שמארגנים  להגיע לקמפוס והם לא ידעו שיש  

אז   , צריכים לעשות כל מיני פעילויות פוליטיות במסגרת שבוע למידה אחרת מחוץ לקמפוס

פוליטי או היו רק בחלק מהימים והפסידו ימים  ההיו בכלל בשבוע    חוגים הם לאהרבה  

אני יכולה להגיד שביום חמישי למשל שזה היום הכי עמוס במכללה בדרך . מאוד מרכזיים

ש מגיעות  כלל  הפקולטות  חמישירוב  כל  ביום  יודעת  אני  לאנגלית,  והחוג  אזרחות  , 

בשבוע פוליטי היו    . סטודנטים יחסית ביום חמישי, היו ממש מעט  מגיעיםמלא  גיאוגרפיה וו

 החוגים לא היו פיזית במכללה. ר רק מהחוג לאנגלית ביום חמישי כי פשוט כל שא

על יום חמישי  אני חייבת לציין שאנחנו היינו בכנס. ביום חמישי, לצערי זה נפל   נטע רומח:

 . כי הייתי מאוד רוצה להשתתף

לא מעט  יצר  זה  ,  כןשנתקלנו בהן.  בעיות  מהחלק  להוכחה חיה  את  אז הנה    נגה צ'רטקוף:

סוף אוגוסט כבר נפגשנו עם ניר  -טועה זה היה אמצע , אם אני  ו באוגוסט כבר נפגשנ ..  בעיות

יד חופשית השבוע פוליטי  לנו  יש  שתחושה לי ולחן  עם עוד אנשים ושמות מהמכללה ונתנו  ו

שבוע  ל משהו ממש כזה גדול ואז אנחנו מגיעים ממש קרוב  ארגנו  ואני  וחן    .שלכם תארגנו

אז זה  שניים  ואנחנו רק  "ז  להוציא לואנחנו צריכים  והרוב כבר סגור  שפוליטי ומגלים  ה

באמת הרבה מאוד לוגיסטיקה  בהכל, זה היה קצת קשה להתחיל לבטל ולשנות ולהתעסק 

והרבה  מאוד תכנים  הרבה מאוד פעילויות והרבה  שארגנו  אז נוצר מצב  שניים  רק  והיינו  

שהיה אפשר   אני הייתי רוצה לראות יותר סטודנטים ביחידות ואני חושבתומאוד יחידות  

מקבלים  היו  אם הם לא    ,התחושה שלי יש תמיכה מהמרציםמ סטודנטים כי  יותר  א  להבי

מאוד תומכים בשבוע  שהמרצים  המכללה על השבוע למידה אחרת אני חושבת  הנחייה מ 

פשוט השבוע הזה  .  תכנים פוליטייםשלהם להפוליטי ומאוד רוצים לבוא עם הסטודנטים  

לשנות את המתכונת של ה או  הפוליטי  צריך להיות כאילו  השבוע  להפסיק את  או  שבוע 

אני שמחה לשמוע שעדיין היה מוצלח    .ביחד הם לא יכולים לבוא וזהולמידה אחרת הזה,  

, תודה  תודה למי שהשתתףמלמד.  היה מאוד  . וזהו  למרות כל הקשיים וכל הבלאגן הזה

 למי שעזר. תודה שהקשבתם.

להתייחס ואני אשלב את זה כבר לנציגים גם  גם הזדמנות  לתת  א'  רוצה  אני    אלון באום:

אנחנו  איך בעיניכם  לשמוע קצת מנקודת המבט שלכם על  גע  אותי מעניין ר.  עם הסבב הבא

ואיך  אבל גם מסתכלים על מה שיהיה  ,גם מצד אחד מסתכלים על מה שהיה לדעתכם , 

מובן לא  כ?  מה לדעתכם אפשר לעשות כדי להמשיך ולהשתפר בשנים הבאות  וא  ,נכוןצריך,  

שהשבוע הזה הוא  הבנה  באמת  נגה וחן ומה שהיה אלא מתוך  מתוך מקום שיפוטי כלפי  

שאנשי חינוך נמנעים  ם פתחנו את הישיבה בזה של  . איבעיניי סופר חשוב סופר משמעות

אז הם גם לדבר על פוליטיקה מבלי להבין שכל   ות,משכנתא ועל ריביות  על כספים,  לדבר  

ומצד שני מבט שנגה אמרה  מה  למצד אחד התייחסות  אז    ו.וזה.  הוא פוליטיהעיסוק שלהם  

סיכום הולכים לישיבת  ונגה  בעוד שבוע ויום אני  כן אגיד שאני  .  המלצות שלכםלקדימה  

 .נוכל להעביר לשם והמכללה אז הרבה מהדברים שתגיד עם 
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חוג היה לי מאוד    תבעיה שאני בתור נציג איזושהי  זאת  .  להתחילאני אשמח    מור גלובין:

להבין מה  גם  ה  יחשוב  אני מתחיל ובעיה  שורש  לאט  ולאט  אותה  אות  הלפתור   ה.להבין 

בועה בצורת  מתקיים  ממש  באורנים  לאמנות  המכון  כנסים  יש  ,  בעצם  ,  באורניםהמון 

אף מרצה לא  ,  אנחנו לא שומעים על זה בכללהכנס אובדנות,  למשל  מעניינים,  דברים נורא  

כאילו החיים ממשיכים   , מיני דברים לא משחררים אותנו לשיעורים  כל,  מתייחסת לזה

הלגמרי   לצאת עם  אפילו  אפשרות  לנו  אין  כאילו  אבל  בסדר  הכל  וזה  אמנות  של  חוג 

משיעורים וגם אין לנו אפשרות גם להשלים את החומר כי בעצם רוב הקורסים שלנו זה  

אני   ,שיעור  הי ואז אם אני מפסידשאין לי אותו בבית של   ,עם ציוד של סדנהבסדנה,  להיות  

שיעורים וזה  אלא בין הצריכה להשלים אותו על הזמן הפרטי שלי אבל לא מתי שאני רוצה  

עם השבוע הפוליטי שלא   הכי זה גם על  ,עכשיו למה אני מעלה את זה.  צריך הרבה בלאגן

ור,  המרצה לא רשם חיסם ביקשנו להשתחרר אז כן  . אהתייחסו אלינו בכלל בשום צורה

ידעתי  ממש בקפידה כי  אבל בחרתי את השיעורים שלי  מאיזשהו שיעור  אני לדוגמה יצאתי  

וכנראה שהבעיה עומדת   התייחסותאף  ובעצם אין  .  היה לי מאוד קשה להשלים אותםיש

אין    , מקבלים הודעות מאוד מאוחר  ,עם החוג לאמנות כאלה דבריםמתאמים  שלא  בזה  

זה פשוט    , אני ממש מתחילה להבין את זהכי  חייבים לתאם עם המכון לאמנות  ו  ,תיאום

ואם לא מתאמים איתו  משלו  עושה אירועים    , גוף בתוך אורנים שעושה מה שהוא רוצה

  תגם אני בתור נציג. זה משהו שלהיות קשריצליח  מראש אז פשוט אין שום קשר וגם לא  

בין אורנים  לקשר בין האגודה לבין המכון  חוג מאוד מנסה להשפיע עליו כדי שבאמת יהיה

אז גם לגבי השבוע    . אירועים של אורנים באופן כללי לבין המכון אבל פשוט צריך להביןהו

הרבה מה להגיד השבוע פוליטי  לה  יש    ,הפוליטי אני דיברתי גם עם נועה צורן שדיברה איתי

מייל  תעביר  שה ממש  מכון לאמנות וביקשתי ממנ עם ה דיברו בכלל  שלא  קשר הזה  הבכל ה

זה.  ידעתי שתהיה את הפגישה הזאתיכי   יודעת אם היא עשתה את  שווה לכם .  אני לא 

אני מעבירה את מה שהיא אומרת   . לא  ,אם לא  , כן  , אם זה מעניין אתכם אם כן,  לפנות אליה

לי   אין  פשוט  זה  כללי  שבאופן  כל  נקודה  לגבי  נכון  וזה  לאמנות  המכון  עם  לקבוע  צריך 

בין    האירועים כבר אורנים  העתידיים  אני  האגודה  של  ואירועים  לאמנות  המכון  לבין 

, זה פשוט לא אתעסק בזה כמובן אבל חייבים לתאם כי המכון לאמנות זה פשוט כל כך

 עובד. 

מהפקולטה  החוג לאמנות הם חלק    , יש לי שאלה,סליחה שאני קוטעת אותך  נגה צ'רטקוף:

 ? ר"למח

 כן אלון באום:

 דיברנו  ובטח שדיברנו איתם  אז צ'רטקוף:נגה 

 מה זה הפקולטה למח"ר?  מור גלובין:

 מדעי החברה והרוח  אלון באום:

שאני  לך מור בגלל  אבל כן אני חייבת להגיד  הפקולטות  עם ראשי כל  דיברנו נגה צ'רטקוף:  

ראשי הפקולטה  וגם בפני  ניר  תי את זה כבר גם בפנים  ידיברנו על זה גם בפרטי אני העל ואת  

שכאילועל   אמרת  ,זה  שאת  האמת  ,מה  את  לך  להגיד  חייבת  זה  שכש  , אני  את  העליתי 

מופתע זה משהו ששמעתי    ,ממה שאמרתי  יםבפניהם הם היו מאוד  הם שאלו אותי אם 
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אולי אני מעלה    .יודעתיותר מסטודנט אחד ואמרתי שאני לא יכולה להגיד שכן אז אני לא  מ

אולי זה משהו שאת יותר מרגישה וסטודנטים אחרים אולי פחות    ,אני לא יודעת  , אופציה

ואמרתי שאני  המרצים לא מודעים לזה כי הם היו כזה מאוד מופתעים  או שאולי  מרגישים  

, אני לא יודעת אם זה מייצג את כל החוג אבל זה  חברה שלי אמרהיכולה להגיד שזה מה ש

 ששמעתי. מה 

המכון לאמנות זה בועה בתוך  סטודנטים לאמנות הם מרגישים באופן כללי ש  מור גלובין:

זה משהו    ,גם אין קשר בין השנתונים בכלל  , אומרים לי את זה באופן קבועהם  אורנים  

כך הרבה כנסים  שקורים כל  אבל אני זה עובדתית קורה    ,זה בצדנעבוד על    ,מאוד עולהש

לפני שבוע לדעתי   ,היה כנס של החוג לספרות ,ילו אני אתן לך דוגמאאפ .חשובים באורנים

איזושהו  החוג לאמנות שעשתה שם  איזושהי סטודנטית משם  והייתה  ביום חמישי האחרון  

יחס לאתיופים לפי מה  על  אמנות וגם    ל גם עמפגש אני חושבת שזה היה פרפורמנס שמדבר  

רק משיחה עם נועה צורן שהיא סיפרה לי על זה וזה לא  ידעתי על זה  ואני  ממנה  שהבנתי  

את השיעור רגע ואנחנו הולכים לראות את מפסיקים  איזה מרצה ואמר בואו אנחנו  שבא  

 של אמנות בשנה ד' סטודנטית איזושהי של  הפרפורמנס 

הפוליטי  שנחזור רגע לשבוע    ,אני אשמח שנדבר על זה בפעם אחרת  ,מור  שלומית אביעזר:

 בתור בועה. על כאילו על החוג , מה להגיד על זההמון  יש  כי גם לי

אז .  פואנטה לואני אגיע  אסכם  אז אני  .  אז אני פשוט רוצה שאני אענה שניה  מור גלובין:

יש לנו    ,שיש משהו של אמנותלמשל כאותנו אבל לא הוציאו  אז    , שזה מהחוג לספרות וזהכ

ב את השיעור ולקחת אותנו אל  יודע להפסיק מאוד טומרצה שמקים תערוכה הוא  איזה  

  , אני אעצור פה,  אז זהו  .כל הדברים האלה קרו,  זה קרה מה שאני אומרת.  התערוכה שלו

 . אז אני חושבת שזה משהו שקורה כבר די הרבה זמן

כל  תקשורת עם  שאין ספק    , כלליותבאני חושב    , להגיב למה שאמרתאם    נגה צ'רטקוף:

 . פקולטות לגבי השבוע הפוליטי צריכה להשתפרוהחוגים  הראשי 

הישיבת סיכום או  נדבר לקראת  ו ת פשוט  ונקודבואי נגה אני ואת נוציא מזה    אלון באום:

 כמכלול.לכל הדברים נתייחס 

מאוד  היו  שלי המרצים המרצים בוחרים כאילו ש אני חושבת שאין ספק שלומית אביעזר:

אפשר בעתיד  ש  ,אני כן חושבת שאת יכולה לזמן.  מודעים והם אמרו שכרגע זה לא מתאפשר

לקבוע את זה    ,כאילו קבוצות למידה ספציפיות,  ספציפיותלמידה  לזמן לשנה הבאה כיתות  

במערכת מבעוד מועד ואז הם יצטרכו פשוט לתכנן את מהלך השיעורים של היום  כשיעור  

שומרת ם את  א  ,אם את מזמינה כיתה  ,זאת אומרת  ,וגם לא לאפשר זכות בחירה.  אחרת

  .אין בחירה להפסיד את זה  ,הם חייבים להגיע  ,להם מקום

אני מציעה  .  הוא חשוב והוא עלה כאןהנושא  אני מציעה שכאילו    ליהיא ביאנקה בן יוסף:

תמונה מלאה  איזה  כדי שבאמת תהיה  לאלון  שתעבירו במייל את המחשבות שלכם עליו  

את   לייעל  אפשר  איך  על  המועצה  של  המחשבות  יותר  של  להביא  וגם  הזה  התהליך 

 . סטודנטים להשתתף

אין ספק בעיני יותר    ,אז גם יכול לכתובטרי  אם למישהו יש משהו  ,  בסדר גמור  אלון באום:

אם אני  .  את החשיבותצורך בלהבהיר  להזמין או לבוא או לשריין את המועדים אז יש פה  מ
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אמנות  שהחוג להעובדה  .  פוליטילביטוי  היא כלי פוליטי. היא כלי  אמנות  .  אמנותרגע ל  חוזר

התנסות שהיא שונה עבור הסטודנטים  גם  מהסוג הזה כהזדמנות לימודית ו  לא רואה בשבוע

שמים אותה?  איפה אנחנו    ?איזה אמנותשחושף לעולם,  משהו  גם כ   ,משהו חינוכי, גם כבחוג

להיות פה  יכולות ? אני חושב ששאנחנו רוצים להביא? מה המסרים אנחנו משתמשיםבמה 

לכתוב את התאריכים של השבוע הפוליטי ביומן  אני חושב שמעבר להזדמנויות מדהימות ו

אני אגיד  החשיבות שהסטודנטים יתנסו בזה ולהבין את  עמוק של  תהליך  איזשהו  יש פה  

עד    0- ההבנה שחינוך מ  .חוג הזהעל הגיל הרך ועל השיחות שהיו לי עם הדבר גם  ה אותו  את  

זה נושא מעניין מסוג   ,לא מתוקצב בגלל מחלוקת פוליטית, או וליטיתנמצא במחלוקת פ  3

מתחיל  כחברה תופשים מגדר  איך שאנחנו  .. או  גננות מתייחסות לשהעובדה שאיך    ,אחד

נושאים  בטח  ובטח    .סופר פוליטי  ,את הנושא הזה בגןמנגישות  עם איך שהגננות  להתקבע  

איכות סביבה   ו אקיימות    ,ותר בקונצנזוסטיפה י , בטח ובטח נושאים שהם  מיוחדשל חינוך  

להיכנס  פוליטית  לא  אפילו  היא  ת  קמחלוהשמה   יכול  שרוצה  מי  שינוי,  על  איתי  אלא 

  זה הזמן אז  גם התייחסויות  א' נגה אם יש לך  אז אני אשמח  .  לדיונים עמוקים יותר על זה

ודות נוספות  גם להעביר אליי נק  , אמרהשליהיא  כמו  וגם    ,נעבור לנושא הבאבקצרה לפני  

 הפוליטי של השבוע  הסיכום  ישיבה של לקראת ה 

יוסף: בן  ביאנקה  מאוד  ליהיא  חשוב  שזה  באמת  זה  ,  באמת  על  שלכם  המחשבות  כל 

באמת לקרב את האנשים אל השבוע  שלנו    ת יכולאת ה חזק  יזה בסך הכל  .  חשובות מאוד

 .בהשתתפותוהזה וגם להבין את המשמעות העמוקה יותר 

אמרה כי  קצת למה ששלומית  שמתקשר  אני רוצה להגיד כן רק דבר אחד    נגה צ'רטקוף:

גם הרבה  להיפתר  יכול  והיה  יכול לקרות  היה  זה  ..  שאם זה היה  צודקתאני חושבת שהיא  

מאוד    ליהם רק שנהינו מודעים אמודעים לכל הדברים  מוקדם ומראש היינו  אם  מהבעיות  

ר אם ת שנה הבאה אולי משהו כזה יכול להיפלמאוחר יחסית בתהליך ואני חושבת שאולי  

על    ?איך להרים אירוע באורנים,  מדריך כזהאיזשהו  יש   איך    ?קפהעמדות  עם מי לדבר 

עם    ?נגישות מתאמים  איך    ? איך מתאמים כיתותכאלו,  כאילו ממש דברים    ? מביאים קפה

אולי  ?  צריך לדברמי מממן את השבוע הפוליטי? עם מי    ?מי מממן דברים  ?תקציבעושים  מי  

,  אפקטיביאז לדעתי היה יותר  זה  כ  Manualאיזשהו  וכולי. אולי    אפילו רשימת טלפונים

והוא  א' ב' ג'  כי אז מי שבא פשוט יש לו  ,  אירועים באורניםלבכלל  ,  פוליטיהשבוע  רק ללא  

מי   כל כך הרק בשבוע  , מי הם ראשי הפקולטות, אני  לדבריודע עם  פוליטי למדתי שיש 

לדבר איתם וכל כך הרבה ראשי פקולטות    הרבה פקולטות באורנים ושיש לי כל כך הרבה

זה לא  ,  יש כל כך הרבה מרציםושסגל כזה גדול  השובאורנים    ם אנשים שלא ידעתי על קיומ

הרבה פרטים שהם ,  שזה משהו שלא נאמר בישיבה הראשונה  תאני חושב.  דברים שידעתי

לרכז קצת מובנים מאליהם אז למי שבא  לאלון וליהיא  אולי אפילו  או  כאילו נראים לסגל  

ם האלה כי הם אף פעם לא עשו שום פרטיאף אחד מה יםלא יודע , הם  שבוע הפוליטיאת ה

הרגע  ,  באמת גם,  כאילו הם הרגע נכנסואז צריך להסביר הכל מאפס  באורנים  מנהלתי  דבר  

משהו  נו  נכנס באורנים  לעשות  היה  אז  כזה  לא  פשוט  מאפס  הכל  להסביר  את צריך  לנו 

 .. אז. ההנחיה הזאתי

 .לא יודעתלזה? אני   זמןלהביע איזשהו רעיון? יש לנו אני יכולה  שרי פלייש:

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il


 
 

 25מתוך  23עמוד 

 אורנים )ע"ר( והסטודנטיות במכללת  אגודת הסטודנטים 
 www.agudaoranim.co.il 3600600דואר נע טבעון, אורנים  580172187מס' עמותה: 

 

 כן, בקצרה.  אלון באום:

אליו ואז כאילו  נרשם  מי שרוצה  , שמה לא לעשות פשוט סמינר שבוע הפוליטיל  שרי פלייש:

אומרים לנו תבואו ואנחנו בין  . אני חושבת שזה שזה הופך להיות הרבה יותר רציני ומחייב

שבאמת והרצון צריך פה משהו יותר מחייב  עם כל האהבה  ,  כוח לזהבאמת  אין  ,  שיעורים

 . על רגל אחת ,חציעל יעורים או משהו כזה בין שולא אמיתי  לאיזשהו שיח גורם 

"  ירות"פוליטיקאיות צע עושים  גם  אולי זאת אחת הסיבות שאנחנו  אני חושב ש  אלון באום:

 בסמסטר ב' לצורך העניין, אפרופו סמינר או קורס והכשרה וולנטריות. 

השבוע  ב' לארגן את בסמסטר ? צריכות לעשות את השבוע הפוליטין אולי ה נגה צ'רטקוף:

 א' סמסטר לתחילת   פוליטיה

את הצוות של וגוני אלה שריכזו את זה והן גם אלה שחיפשו  דורון  על פניו,    אלון באום:

 . זה לא קרההאחד ועוד אחד ההשבוע הפוליטי אז אם 

גם עשתה את  היא    ,צעירותהבפוליטיקאיות  הייתה  דורון  כשלא זה קרה  כן.    נגה צ'רטקוף:

מדהימה  . דורון הייתה  במלואהאת ממשיכת דרכה    ה פשוט לא מצאהיא    ,השבוע הפוליטי

 . עבודה מדהימהלציין, עשתה אני חייבת 

אולי היינו מעורבים חלקנו  באמת  ש אני יודע  ,  אז המון תודה, בהחלט.  כן.  בסדר  אלון באום:

ואתן  דברים שאתם  על    פחות אבל באמת אני רואה חשיבות גם בשיחוחלקנו  בזה יותר  

אתם עושים . גם שזה יעלה פה לישיבות המועצה, אורניםבסטודנטים וכיגים צמקדמים כנ

מעין  לא נעשה  א' ששאר החברים פה לא יכירו את זה וב' שדברים מדהימים ואין סיבה ש

שאנחנו עושים ואולי אפילו גם מה שנקרא פעילויות  שיש לנו ולמידת עמיתים סביב רעיונות  

 .  נסגור את הנושא הזהגע . אז זה ככה רמבט מהצד"עצה בשקל" ב

 

ה של  י זה הסוגי.  אנחנו עומדים בזמנים יופי.  הנושא האחרון שלנו  ,בהתרגשות גדולהו  אלון באום:

העביר את החשיבות  י ל חשוב ל. כן  הודעהעליהם  שכולכם קיבלתם    , הוועדותשל המועצההוועדות  

איזשהו  איזושהי זירה,  אנחנו בעצם מדברים על  .  שלהם או את המטרה של מה שעומד מאחוריהן

מה שקורה באגודה  יע ממש על  פנציגים להיות יותר מעורבים ולהשכלכם  א' שמאפשר  מרחב ומקום  

מביאים  המקרים אנחנו    במרבית,  דלת פתוחה פה בישיבותעל  מעבר למה שאמרתי  ,  על סדר היוםו

אנחנו עושים דיון ואז הצבעה בעד  אמנם    ה, גדולקצת  המעורבות  ,  ישיבותל כתב הצבעה יחסית מוכן  

אפשר לכם ממש  נשלכם וגם  אקטיביות  -שנעלה שלב אחד בפרו  אנגד אבל היינו שמחים אני וליהי  וא

מבין אלה ש וגם  לדברים  חשופים  להיות  למרוח  ,  כותבים אותםשמתוכננים  או    ואומבלי  לייבש 

נושאים ש על  וזאת הסיבה שבחרנו  מעניינמראש לא  לגרום לכם סתם להגיע לפגישות  ים אתכם 

.  בנושאים שמעניינים את החברים בה. כשכל ועדה מתעסקת באמת  להקים ועדות בתוך המועצה 

הנוספת אנחנו מקימים את  וספורט ובפעם  , פנאי  תרבותבאז פעם אחת הקמנו ועדה שמתעסקת  

לאור הגודל של המועצה  שככה זה שני צירים שזיהינו    .הוועדה לעניינים אקדמיים והכשרה מעשית

כמובן השוני  מהן כששאפשר להתחיל  באגודה כוועדות  מרכזיים שנכון להיום יש  התחומים  ור הולא

האלה   הישיבות  שלוועדות  וועדותלבין  זה  מוגבלים  ,  פחות  יום   ,תקנוניתאנחנו  סדר    , מבחינת 

רמ"חים ושאר הצוות  האלה יכולים גם להגיע    וב' לישיבות.  מבחינת כתב הצבעה וקבלת החלטות

וגם ממש להוציא לפועל  ודגשים    מבט  נקודתאיזשהן  ובצורה הרבה יותר מקצועית גם לתת  באגודה  
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שאלות  מכם שיש    שמח למישהקמנו. אני אזה ככה הסיבה  .  מוחלטים בוועדהשכבר את הדברים  

 . התייחסויותאו רגע על הרעיון 

 איך זה ייראה? ,זאת אומרת? גיע לידי ביטויילהגיד איך זה גע ר יכול האת רועי אשכנזי: 

אני מבחינתי   , זאת אומרת. קודם כל לתת מעין אוטונומיה לוועדההוא   הרעיון שלי ,כןאלון באום: 

היא  המפגש הראשון מאז מהרגע שהוועדה נפגשה את  . המטרה שלי זה לעשות את המפגש הראשון

יכולה  היא    ,אחת לחודש  ,יכולה להתכנס אחת לשבוע  , היא להתכנסיכולה לא  . היא  עצמאית לדרכה

 כי בעיני המטרה האמיתית זה רגע גם שמי  .לבחור לשים דגש בתקופה מסוימת על תחום מסוים

אנשים  זה  זה שאנשים שישבו שם  בוועדה,  חבר מועצה חייב להיות  כל שובגלל זה לא    , בוועדהשיהיה  

יש פה  . אז  ואז גם את המחויבות לקדם את הנושאים האלה  שיש להם את הרצון תשוקה,  שיש להם  

פנאי וספורט יכולים להיפגש פעם בחודש   ,תרבותממד מאוד חשוב של אוטונומיה, לצורך העניין  

, ייתנו הערות,  לחודש הקרובשלה  בתוכניות  אותם  היא תשתף  עמית, רמ"חית תרבות,  לשבת עם  

פחות.    בפעילויות מסוימות  יותרמסוימות  ין בפעילויות  ענילהתיבחרו    ,פעילויותיתנו משוב, יוסיפו  

איזה   ,על התוכניות שלה בתחום של הספורטישמעו , נהי שמעו את אירי  ,אחר כך פעם נוספתיפגשו 

לא  ?  נעשה הרצאות על הבר?  זה קורסים נעשה? לא להתחרות? אילהתחרות בליגהלהקים?  קבוצות  

אומרת?  נעשה לעניינים  -תתאו  קבוצה  איזושהי    ,זאת  של המועצה  יש  קבוצה  מסוג מסוים. אם 

אז אין סיבה שנכנס כל  עכשיו דילמה או איזושהי החלטת מדיניות שצריכה להתקבל בנושא מסוים  

אם  .  רוצה שיהיה פה איזשהו פורום יותר דינאמי, זאת אומרת, אני  ונחכה שבועהמועצה  פעם את  

כי  , א תממשיך את הדימוי שנתתי בישיבה הקודמרגע  אני   הזרוע  היא  ם ההנהלה היא הממשלה 

אז בעצם גם כנסת  והיא מתווה מדיניות  הזרוע המחוקקת  היא  הכנסת כי  , והמועצה היא  המבצעת

. וכמו  בוועדות הכנסתאלא לא מחליטה את ההחלטות המשמעותיות שלה במליאה ח"כים  120של 

עדות מהסוג  וה סיבה שלא יהיו לנו  אני לא רוא וכדומה,  ביטחון  וחוץ  ,  של חינוךשיש ועדה לנושאים  

אחד הדברים שרצינו לעשות זה כבר לקבוע תאריכים    ,נוספותאין התייחסויות  אז  .  הזה גם כאן

, חלק  זה יעניין יותרנוכחים  מהחלק  אולי את  ,  בין הנוכחיםמכל  הוועדות האלה, קודם  כינוס של  ל

 ..עדה ככה ש ושובץ באיזה מכם מי  לא זוכר רק אני , פחות

להיות בהתנסות המעשית, אני ארד מהתרבות.  אני רוצה  אני שובצתי אגב בשניהם אז  נטע רומח:  

 לדעתי שם יש רוב אז אני אהיה בצד השני. 

  .והכשרה מעשיתאקדמיים  עניינים  ביקשו גם את הוועדה לרועי  מור וגם  גם  ולדעתי  אלון באום:  

 ?אצלךהנקודה הייתה ושרי מה  שניהם  את מוחמד גם ביקש 

 על מה אנחנו מדברים? רי פלייש:ש

 על הוועדות של המועצה.  אלון באום:

 באיזה הקשר אתה.. אני..  שרי פלייש:

אה לא, אני רואה שלא שובצת. בסדר, סליחה. אז אנחנו כרגע מדברים על הוועדות של   אלון באום:

הזאת בעצם את הפגישה ושרד  אני רואה שכל מי שנוכח פה  .  תאריך למפגשהמועצה, מנסים לקבוע  

 ם אקדמיים בעצם הוא חבר בוועדה לענייני

 רק תגידו תאריכים מה שאתם צריכים אותי אני אבוא  ,  אני גם מוכנה להיות עם תרבות  מור גלובין:

 דווקא  גדולה יותר תרבות זאת הוועדה ה אלון באום:

 ? יאללה מתי נוח לכם. אנחנו חשובים מאוד ,גדולה יותר אז לאאה,  מור גלובין:
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על ישיבת המועצה, אנחנו נסגור אותה. בר  פורמלית אני רוצה להודות לכם    זהו, אז רגעאלון באום:  

 תודה שבאתם. אם לא אז , מוזמניםלמשוך כמה רגעים אם אתם מעוניינים ופז 

  ממש הבנתי בטוחה אם  אני שאלתי אותך את זה היום אבל לא  אלון לי יש שאלה רגע,  מור גלובין:  

 ? מה.. אבל, ני לא יודעת אם זה גם הפורום לפתוח את זהא אז אשמח אולי. 

זה  אם את לא בטוחה שזה הפורום אז אני הייתי מחכה לסוף אבל מה שאמרתי הרגע  אלון באום:  

.  פורמלית בואו נסגור את הישיבה הזאתאבל  תאריך  לא אומר שסיימנו את הישיבה ותשארו רגע ל

 הישיבה הסתיימה. 

 

 בברכה,

 , סיו"ר ליהיא ביאנקה בן יוסף      יו"ר אלון באום, 

 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות: 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 אשם מל

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 
 

 חתימה 
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